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شهردار کرمان خبر داد:
جانمایی چهار و نيم کيلومتر 
مسير پياده روي کنار دریاچه  

پردیسان قائم
شماره 593

  صنایع فرسوده که از کشورهای 
مختلف به کشور ما منتقل 
می شوند با مصرف بالای انرژی 
روبه رو هستند صفحه 8صفحه 4

ژیمناستيک دروازه ورود به 
ورزش حرفه ای است

آقــای مهدیزاده مربی و موســس تیم های 
ووشو و ژیمناستیک باشگاه وطن در شهرستان 
زرند اســت. وی سال گذشــته موفق شد داور 
مســابقات قهرمانی کشور در رشــته ووشو و 
مربیگری در لیگ برتر آکروبات کشــور با تیم 
باشــگاه وطن را تجربه نماید. این مربی زرندی 

معتقد است ژیمناستیک ورزش پایه ....

گفت وگو آینده ما با خانواده جوانی 
که اعضای بدنش را اهدا کرد؛

   فکر می کنم ابوالفضل زنده است
ســالانه تعداد زیادی از افــرادی که دچار 
مرگ مغزی شــده اند، بدون اهــداء عضو به 
خاک سپرده می شــوند و این در حالی است 
که بیمــاران زیادی در انتظار دریافت اعضای 
پیوندی هســتند و عــدم تحقق آن، منجر به 
مرگ بیمار می شــود. آمار و گزارشات نشان 
می دهد ســالانه بین 5 تا 8 هزار نفر در ایران 

دچار مرگ مغزی...

:::::::::::::::: | ورزش | ::::::::::::::::

::::::::::::::: | جامعه | :::::::::::::::::
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جانشين نماینده ولی فقيه 
در سپاه پاسداران:

بگذارید ما را تندرو بخوانند 
جانشین نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی در مراسم کنگره شهدای روحانی 
استان کرمان که در محل حسینیه ثارا... برگزار 
شد اظهارکرد: شهدا نشان دادند ظرفیت ظهور 
امــام زمان)عج( را دارند. حجت الاســلام عبدا... 
حاجی صادقی دین را ابزار تقرب دانست و افزود: 

نماز و روزه از ....

::::::::::::::: | سياست | :::::::::::::::
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   دست و پنجه نرم کردن کارگران ذوب 
مجتمع مس با سرطان

ریيس ستاد بازسازی عتبات عاليات زرند عنوان کرد؛

کمک 1/9 میلیارد ریالی مردم زرند به 
بازسازی عتبات عالیات

صفحه 3

سونامی عبور افاغنه غیر مجاز؛
هر 3 دقیقه، 4 افغانی غیر مجاز از کرمان عبور می کند!

صفحه 5

صفحه 2

امام جمعه زرند:
آمریکا دشمن شماره یک 

اسلام و ایران است

::::::::::::::::::::::::: | خبــر | ::::::::::::::::::::::::::::
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حسين کاظمی ریيس 
آموزش و پرورش 

زرند شد

::::::::::::::::::::::::::: | خبــر | ::::::::::::::::::::::::::::

رییس کل دادگستری استان کرمان گفت: در استان کرمان مواد مخدری 
تولید نمی شود اما جرایمی که منشا مواد مخدر دارند، در این استان یک 
تهدید به شمار می رود. یدا... موحد در شورای قضایی استان کرمان با حضور 
معاون فرهنگی قوه قضاییه افزود: هم جواری با استان سیستان و بلوچستان 

و هم مرزی آن استان با بزرگترین کشور تولیدکننده مواد مخدر، از مشکلات 
استان کرمان به شمار می رود. وی ادامه داد: 75 درصد مواد مخدر تولید شده 
در افغانستان و ورودی به کشور از پهنای استان کرمان عبور می کند که این 

امر وضعیت فرهنگی، اقتصادی و سایر حوزه های استان....

2

دستور کار سیاسی- اقتصادی  رزم حسینی؛

تغییر فرمانداران
مدیری که نتواند کار جهادی کند، قطعا تغيير می کند

3

کارگران ذوب مجتمع مس در نشســت خاطــره از زمان افتتاح مجتمع در 
ســال 61 تا سرطانی که به جان کارگران افتاده سخن به میان آوردند و گفتند 
سرطان هدیه ای است که کارگران از ذوب دریافت می کنند. »نشست خاطره« 

عنوان مراسمی بود که روز دوشنبه با حضور مدیر مس منطقه کرمان و جمعی 
از پیشکسوتان ذوب مس در دفتر معاونت فرآوری مجتمع مس سرچشمه برگزار 

شد. این مراسم به مناسبت سالروز آزادسازی خرمشهر در ......
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رییس ستاد بازسازی عتبات عالیات شهرستان 
زرند گفت: مردم زرند در سال گذشته یک میلیارد 
و 939 میلیون ریال به بازسازی عتبات عالیات 
کمک کردند. عباس ایرانمنش در دیدار جمعی از 
مسوولان ستاد عتبات عالیات استان با امام جمعه 
شهرستان  عالیات  عتبات  ستاد  اعضای  و  زرند 

اظهار داشت: طی یک سال گذشته مردم  زرند 
اهدای 120 عدد خشت طلا  با  شهرستان زرند 
به ارزش یک میلیارد و 160 میلیون و 800 هزار 
ریال، 279 گرم طلا به ارزش 265 میلیون و 700 
هزار ریال و 512 میلیون ریال وجه نقد در ساخت 

گنبد حرم امام حسین)ع( مشارکت کردند.

وی با بیان اینکه در ارزیابی صورت گرفته در 
یک سال  عالیات طی  عتبات  به  راستای کمک 
گذشته شهرستان زرند از رتبه 11 به رتبه سه 
در سطح استان ارتقا یافته است، افزود: از تمام 
ظرفیت های موجود شهرستان در جهت پیشبرد 
تا  ماست  و وظیفه  برد  بهره خواهیم  امور  ستاد 
بسترسازی مناسبی برای مشارکت بیش از پیش 
مردم در کمک به این گونه فعالیت ها داشته باشیم.
حجت الاسلام والمسلمین علی ابراهیمی امام 
عتبات  بازسازی  ستاد  فعالیت  نیز  زرند  جمعه 
عالیات را نمونه بزرگی از کار فرهنگی در کشور 
دانست و گفت: انجام امورات فرهنگی در راستای 

اعتلای دین انجام می شود و این قبیل اقدامات، 
مستحکم تر  دین  به  نسبت  را  مردم  باورهای 

می کند.
اینکه پول و طلایی که مردم به  با بیان  وی 
قیامت  ذخیره  می کنند،   تقدیم  عالیات  عتبات 
می شود، افزود: این امر معنوی پس انداز اخروی 
در  فعالیت  ساخت:  خاطرنشان  ابراهیمی  دارد. 
مردم  و  است  دل  و  عشق  کار  بازسازی  ستاد 
صحنه های  همه  در  همیشه  زرند  شهرستان 

انقلاب حضوری فعالانه داشتند.
با اشاره به حضور  امام جمعه زرند همچنین 
سپاه قدس در عراق گفت: همان طور که حضرت 

نبود کشور  اگر سپاه  فرمودند  امام خمینی)ره( 
هم نبود.

ریيس ستاد بازسازی عتبات عاليات زرند عنوان کرد؛:::::: |خبر| ::::::

کمک 1/9 میلیارد ریالی مردم زرند به 
بازسازی عتبات عالیات

::::::::::::::: | پيام مردم | :::::::::::::::

با حضور جمعی از کودکان خانه های کودک 
زرند، جشن نيمه شعبان برگزار شد

بــا حضــور حجت الاســلام والمســلیمن ابراهیمی امام 
جمعه زرند، مهندس محمدی شــهردار، طهماســبی رییس 
اداره بهزیســتی زرند و جمعی از کــودکان خانه های کودک 
شهرستان، جشن بزرگ نیمه شعبان برگزار شد . در این مراسم 
که بــه همت خیر نیکوکار برگزار گردید وحید طهماســبی 
رییس اداره بهزیســتی ضمن تبریک اعیاد شــعبانیه به ارایه 

گزارشی از فعالیت های این مراکز پرداخت .
شــهردار زرند نیز ضمن ابراز خرسندی از حضور در جمع 
این کــودکان یکی از اهداف جشــن های مهدویت را ترویج 
فرهنگ مهدویت دانســت و گفت: باید با اســتفاده از فرصت 
و ظرفیت نیمه شــعبان بستری مناســب برای شناخت امام 
زمان)عج( را فراهم کنیم . مهندس محمدی به گزارشــی از 
فعالیت های فرهنگی و هنری شهرداری اشاره کرد و افزود: در 
راستای برطرف کردن نیازهای شهروندان این نهاد خدمتگزار 
با افتتاح ســینما کودک در پارک ترافیک ســعی دارد بخش 
عظیمی از نیازهای شــهروندان و خصوصا کودکان را برطرف 
نماید . وی ادامه داد: ایجاد شور و نشاط اجتماعی، گسترش و 
تعمیق شناخت شهروندان از الگوهای دینی، اجرای آیین های 
مذهبی، کمک به رشــد و تقویت هویت دینی - فرهنگی در 
نسل جوان و مقابله با تهاجم فرهنگی و آسیب های اجتماعی از 
مهم ترین اهداف برگزاری جشن های ویژه اعیاد شعبانیه است.

حجت الاســلام والمسلمین ابراهیمی امام جمعه زرند نیز 
ضمن تبریک نیمه شعبان گفت: برگزاری باشکوه جشن های 
نیمه شــعبان تیر خلاصی اســت به دل کســانی که با اصل 
مهدویت و مکتب شــیعه دشمنی دارند . شایان ذکر است در 
ادامه این مراسم گروه موسیقی رنگین کمان با اجرای موسیقی 
و برنامه هایی برای کودکان و نوجوانان موجب ایجاد شــور و 

هیجان در بین کودکان شدند . 

::::::::::::::: | خبــر | :::::::::::::::

امام جمعــه زرند در خطبه های نماز جمعه هفته 
گذشته این شهر با اشاره به تعطیلی حج در سالجاری 
توسط ســعودی ها، گفت: ســعودی ها سال گذشته 
بزرگ ترین جنایت را علیه حجاج انجام دادند. سد الی 
سبیل ا...کردند و مانع شدند زائران ایرانی، خانه خدا و 

قبر پیامبر)ص( را زیارت کنند.
حجت الاســلام والمسلمین علی ابراهیمی با بیان 

اینکه خداوند هرچه زودتر این دشــمنان را براندازد، 
اظهارداشــت: این ها خادم الحرم هستند و لی در واقع 
خادم الشــیطان و خادم الطاغوت هستند. آن ها خادم 
کاخ ســفیدند که 7 هزار نفر از زائران را لب تشــنه 

شهید کردند.
وی در ادامه با اشــاره به صحبت های مقام معظم 
رهبری درخصوص آمریکا در پسا برجام تصریح کرد: 

مقام معظم رهبری فرمودنــد، آمریکا طاغوت اعظم 
و شــیطان اکبر است. واقعا هر جنایتی که نسبت به 
اسلام و مســلمانان در سراسر دنیا صورت می گیرد، 
ریشــه آن آمریکا اســت. خطیب جمعه زرند افزود: 
عده ای گمان می کردند که پس از برجام، آمریکا دست 
از توطئه و دشــمنی ملت ایران برداشته است ولی با 
این دشمنی های آشکار که هر روز آمریکایی ها انجام 

می دهند، همه فهمیدند که آمریکا دشمن شماره یک 
اســلام و ایران است و هیچ زمانی دست از دشمنی با 

اسلام ناب برنمی دارد.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به 
وظیفه شــیعیان در عصر غیبت، گفت: وظیفه ما این 
اســت که زمینه ظهور امام زمان)عج( را فراهم کنیم. 
ابراهیمی ملت ایران را زمینه ساز ظهور امام زمان)عج( 

دانســت و خاطرنشــان کرد: وظیفه ما کادرسازی و 
یاورسازی است. امام زمان)عج(، یاور می خواهد، پس 
باید با خودســازی، بندگی و دوری از گناه، زمینه را 

برای ظهور حضرت صاحب الامر)ع( آماده کنیم.
وی انتظــار را فراهم کردن زمینه و ایجاد آمادگی 
برای ظهــور امام زمان)عج( عنوان کرد و افزود: ملت 
ایــران این پذیرش و آمادگــی را ایجاد می کند. امام 
جمعه زرند اظهارداشت: کادرسازی و نیروسازی، دعا، 
قیــام کردن جهت نشــان دادن ادب در هنگام بردن 
نام مخصوص حضرت، عشق و علاقه، ترویج نام و یاد 
امام زمان، توســل، صدقه، استغاثه، شناخت دوستان 
و دشمنان امام زمان و مهم ترین آن پیروی از فقیه و 
جانشــین امام زمان در عصر غیبت، وظیفه ما در این 

دوران می باشد. 

امام جمعه زرند:

آمریکا دشمن شماره یک اسلام و ایران است

مهندس محمدی شــهردار زرند در مراســم بهره برداری از یکصد 
هزار مترمربع آســفالت سطح این شــهر اظهارداشت: شهرداری زرند 
با راه اندازی کارخانه آسفالت خود طی چند ماه گذشته توانسته است 

بخش قابل توجهی از معابر سطح شهر را زیر پوشش آسفالت ببرد.
مهندس محمدی افزود: شــهرداری ها ضمن اینکه به دنبال تامین 
درآمدهای پایدار هســتند، بهترین و ضروری ترین پروژه ها را با انجام 
مطالعات علمی و کارشناسی و کمترین هزینه به مرحله اجرا درآورند.
وی یادآور شــد: این میزان از فعالیت های عمرانی، توسط نیروهای 
شهرداری و با استفاده از امکانات و تجهیزات شهرداری به انجام رسیده 
اســت. محمدی گفت: یکی از مهم ترین مشکلات شهرداری در بحث 
تولید و پخش آسفالت عدم نقدینگی می باشد که امیدواریم با همکاری 

همه مسوولین شهرستان این مشکل نیز به زودی برطرف شود.
وی تصریح کرد: خیابان شــهید عرب زاده، یکی از معابر اصلی شهر 
محسوب می شد که با آسفالت این خیابان توانستیم بخش عظیمی از 
مشکلات شهروندان در راه ارتباطی به کمربندی شهر را برطرف نماییم. 
شــهردار زرند هزینه اجرای آســفالت خیابان شهید رجایی را بیش از 
250 میلیــون تومان اعلام کرد و گفت: با اتمام عملیات زیرســازی و 
جدول گذاری، این خیابان زیر پوشــش آسفالت رفت و با پخش 900 
تن آســفالت و همت نیروهای شهرداری توانستیم در کوتاه ترین زمان 
ممکــن این پروژه را به اتمام برســانیم . وی با اعلام اینکه آســفالت 
خیابان معلم، ورودی بهشــت زهرا، کوچه ساجد، آزادگان و لکه گیری 

بخش عظیمی از معابر شهر به انجام رسیده است تصریح کرد: تاکنون 
شهرداری با جیب خالی و همت نیروهای شهرداری 15خیابان و کوچه 

را در سطح شهر زیر پوشش آسفالت برده است. 
وی گفــت: تــا کنون بیش از یکصد هزار مترمربع از معابر ســطح 
شهر زرند زیر پوشش آسفالت رفته که برای اجرای این حجم عملیات 
آسفالت، بیش از سه میلیارد تومان هزینه شده است. منتخب شورای 
شــهر در ادامه اظهارداشــت: با انجام عملیات  عمرانی توسط نیروهای 
شــهرداری، صرفه جویی های خوبی در بخش های مختلف شهرداری 
صورت گرفته است که امیدواریم با این صرفه جویی ها بتوانیم خدمات 

دیگری را به شهروندان ارایه دهیم.

مریم محســن بيگی - آینده ما: مراســم تکریم از حمید 
صادقی زاده و معارفه حسین کاظمی مدیر جدید آموزش و پرورش 
با حضور معاون توســعه مدیریت و پشــتیبانی اداره کل آموزش و 
پرورش، امام جمعه، فرماندار و جمعی از فرهنگیان شهرستان زرند 
در محل سالن اجتماعات اداره آموزش و پرورش این شهر برگزار شد.
در این مراســم معاون توســعه مدیریت و پشــتیبانی اداره کل 
آموزش و پرورش به بودجه آموزش و پرورش در ســال های مختلف 
اشــاره نمود و گفت: آموزش و پرورش بزرگترین دســتگاه اجرایی 

کشور و یک دستگاه عظیم برای تعلیم و تربیت نسل آینده است.
مهندس میرزایی با بیان اینکه علیرغم همه مشکلات اقتصادی، 
شــاهد رشد تخصیص اعتبارات آموزش و پرورش در دولت یازدهم 
بودیم، اظهارداشــت:  در ابتدای دولت یازدهم، آموزش و پرورش با 
سهم 9 درصدی از بودجه کشور کار خود را شروع کرد اما امروز 11/7 
درصد بودجه دولت به بخش آموزش و پرورش اختصاص داده شده 
که این نشان اهتمام ویژه دولت به بحث آموزش و پرورش می باشد.

وی تصریح کرد: بهترین بودجه تخصیص داده شــده به آموزش 
و پرورش مربوط به ابتدای ســال 1380 بود که قریب 15درصد از 
بودجه دولت صرف آموزش و پرورش شــد و بعد از آن ساختارهایی 
در مباحث اقتصادی کشور اتفاق افتاد که بودجه آموزش و پرورش 
شاهد روند کاهشــی بود. میرزایی افزود: اگر بخواهیم در آموزش و 
پرورش به یک سرانه استاندارد برسیم باید 19درصد بودجه را صرف 

آموزش و پرورش کنیم.
وی با بیان اینکه باید نرخ استهلاک سرمایه و تجهیزات آموزش و 

پرورش را پایین بیاوریم، ادامه داد: مدرسه خط مقدم جبهه تعلیم و 
تربیت است و باید نامگذاری اقتصاد مقاومتی، اقدام و عمل از زوایای 
مختلف ابتدا در مدرسه انجام شود. امام جمعه زرند نیز به مدیریت 
اسلامی و الهی و شیوه ها، ابزار و اهداف اشاره نمود و گفت: مدیر باید 
سعه صدر داشته باشد، از کارها نهراسد و کار را برای خود آسان جلوه 
دهد و از خداوند متعال مســاعدت نماید. حجت الاسلام والمسلمین 
ابراهیمی افزود: در مدیریت اســلامی یک مدیر به تنهایی نمی تواند 
کارها را انجام دهد بلکه باید تقســیم کار شــود. وی با بیان اینکه ما 
در آموزش و پرورش تربیت نســلی که تراز انقلاب و نظام باشــد را 
می خواهیم ادامه داد: هدف این اســت که دانش آموز را با خدا، دین 
و دیانت آشــنا کنیم و دانش آموز باید ولی شــناس، دشمن شناس و 

حق شناس باشد که کار سنگین و عظیمی است.

شهردار زرند خبر داد:

آسفالت یکصد هزار مترمربع از معابر سطح شهر با بیش از 
سه میلیارد تومان هزینه 

معارفه مدیر جدید آموزش و پروش شهرستان زرند؛

حسین کاظمی رییس آموزش و پرورش زرند شد
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 دو روز صبر کنيد، همه چيز روشن خواهد شد
ریاست  مورد  در  گفت وگویی  عارف  با  که  کرد  اعلام  لاریجانی 

مجلس نداشته است.
به گزارش انتخاب، علی لاریجانی رییس مجلس نهم در بخشی از 
نشست خبری خود با خبرنگاران داخلی و خارجی درباره رقابت 
این باره  بر سر کرسی ریاست مجلس، گفت: خیلی در  با عارف 

حساس نباشید، دو روز صبر کنید همه چیز روشن خواهد شد.
یک  مجلس  داخلی  ساختار  که  باشید  داشته  توجه  افزود:  وی 
ساختار دموکراتیک است و ما هم باید در این باره به این مساله 
که  است  درست  نشود.  عدول  آن  از  شود  تلاش  و  کنیم  توجه 
نمایندگان  بدانیم  باید  ولی  می پردازند  مساله  این  به  رسانه ها 
مجلس، خبرگان این ملت هستند و احتیاج ندارند که از بیرون به 
آن ها فشار وارد شود. خودشان تصمیم می گیرند و ظرف چند روز 

آینده همه چیز مشخص خواهد شد.
و  رایزنی  این باره  در  عارف  دکتر  با  اظهارداشت:  لاریجانی 
و  هستیم  رفیق  قدیم  از  ما  است.  نشده  ما  بین  گفت وگویی 

سلام علیک داریم. 

آیت ا... جنتی:
 از بررسی صلاحيت ها راضی هستم!

آیت ا... احمد جنتی رییس مجلس خبرگان رهبری در دوره پنجم در 
مراسم ضیافت شام اعضای مجلس خبرگان در سخنانی ضمن تشکر 
از حسن توجه مردم به اعضای مجلس خبرگان برای انتخاب آن ها 
برای این مجلس گفت: از همه کسانی که حسن توجه به این بنده 
ناقابل داشتند و مسوولیتی را به عهده بنده گذاشتند تشکر می کنم، 
کسانی که در هیات رییسه مجلس خبرگان هستند مسوولیت شان 

سنگین تر است.
ما  به  خداوند  ان شاءا...  که  امیدوارم  افزود:  وی  تیک،  گزارش  به 
کنیم، شخصا  عمل  به حق  و  بشناسیم  را  که حق  دهد  بصیرتی 
دوست دارم که وضعیت ما بهتر از این باشد، البته انتخابات برگزار 

شد که مراحل آن را در گزارشی که ارایه کردم شنیدید.
رییس مجلس خبرگان رهبری گفت: از بررسی صلاحیت ها و هم 
حضور مردم در انتخابات و آرائی که مردم به ما دادند، راضی هستیم 

که این جای تشکر دارد.
انتخابات مجلس دهم قریب 6 هزار داوطلب  نگهبان در   شورای 
ابراهیمیان  دکتر  قبل  چندی  کرد.  صلاحیت  رد  را  انتخابات 
سخنگوی شورای نگهبان با بیان اینکه من نگران آخرت خود هستم 
به روند رسیدگی پرونده کاندیداهای رد صلاحیت شده معترض شد 
و گفت اگر ساز کار این امر دست من بود به پرونده های بیشتری 

رسیدگی می شد و احقاق حق بیشتری صورت می گرفت.

وام ازدواج فورا 10 ميليون شد
گرچه با مخالفت بانک ها برای افزایش سه برابری وام ازدواج با توجه 
به کمبود منابع قرض الحسنه، تصور می شد که این مصوبه قانونی 
در اجرا زمان بر باشد، اما از روز چهارم خرداد، مراجعه کنندگان به 

سامانه ازدواج با رقم 10 میلیون تومانی وام مواجه شدند.
با  اما و اگرهایی که در رابطه  با وجود تمامی  به گزارش ایسنا، 
افزایش وام ازدواج به 10 میلیون تومان و بر اساس مصوبه مجلس 
در قانون بودجه وجود داشت، در مدتی کوتاه و به فاصله کمتر 
از یک هفته از ابلاغ قانون بودجه 1395، میزان وام ازدواج از سه 
میلیون به 10 میلیون تومان به ازای هر یک از زوجین افزایش 
یافته است. در حالی تاکنون اجرای مصوبه وام ازدواج و افزایش 
آن به 10 میلیون تومان اعلام رسمی نشده که مراجعه به سایت 
بانک مرکزی و سامانه تسهیلات ازدواج نشان می دهد که میزان 
وام زوجین تغییر کرده و به 10 میلیون تومان افزایش یافته است.
بر این اساس هر یک از زوجین می توانند رقم 10 میلیون تومان و 

در مجموع 20 میلیون تومان دریافت کنند.
در صف  نیز  قبل  از  که  افرادی  تمامی  که  است  حالی  در  این 
وام ازدواج قرار داشتند و حتی در زمان وام سه میلیون تومانی 
ثبت نام کرده اند، با تغییرات جدید، وام 10 میلیون تومانی دریافت 
خواهند کرد. این تسهیلات با دوره باز پرداخت ٤8 ماهه و کارمزد 
چهار درصد از طریق بانک های حاضر در سامانه ازدواج پرداخت 
می شود. در حال حاضر حدود ٤50 هزار نفر در صف وام ازدواج 

قرار دارند.

استيضاح وزیر کشور به خاطر مينو
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی گفت که هنوز مساله 
مینو خالقی منتخب مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی پایان 

نیافته است.
علی مطهری در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: از نظر ما مساله خانم 
خالقی پایان نیافته است؛ وزیر کشور در این موضوع تعلل کرده و از 
حقوق ملت دفاع نکرده است. ایشان اولا زیر بار ظلمی که به منتخب 
سوم اصفهان روا داشته شده رفته و ثانیا اگر به فرض حذف ایشان 
را درست بدانیم باید نفر ششم اصفهان که بیش از 25 درصد آرا را 
داشته جایگزین می شد. بنابراین آقای وزیر دو جا عقب نشینی کرده 

و مستحق استیضاح است.
هیات  توسط  باید  اعتبارنامه  می گویند  اینکه  داد:  ادامه  مطهری 
نظارت امضا شود تا وزارت کشور آن را به مجلس ارایه کند قابل قبول 
نیست، زیرا تایید انتخابات حوزه اصفهان به معنی امضای اعتبارنامه 
همه منتخبان آن حوزه است و وزیر، اعتبارنامه را به مجلس ارسال 
کند. در مجلس سوم این قضیه سابقه داشته و وزیر کشور وقت چون 
مرد شجاعی بود اعتبارنامه آن منتخب را امضا و به مجلس ارسال 

کرد و اجازه نداد رای مردم باطل شود.

احمدی نژاد 50 تومان داد 500 تومان پس گرفت
جلال جلالی زاده نماینده اهل سنت در مجلس ششم به خبرنگار 
اگر  که  نمی دانند  مردم  که  است  این  واقعیت  گفت:   بهارنیوز 
احمدی نژاد 50 هزار تومان در جیبشان ریخته، از طرف دیگر 500 
هزار تومان از جیب دیگرشان برداشته است. مردم اگر می دانستند 
تمام این بدبختی ها و افزایش بیکاری و فقر ناشی از سوءمدیریت 
احمدی نژاد است، هیچ وقت از ایشان استقبال نمی کردند و این واقعا 
جای تاسف دارد. وی معتقد است حضور مدیران دولت قبل در راس 

برخی نهادها موجب نارضایتی مردم از دولت یازدهم شده است.

جانشــین نماینده ولی فقیه در ســپاه پاسداران 
انقلاب اســلامی در مراســم کنگره شهدای روحانی 
اســتان کرمان که در محل حســینیه ثــارا... برگزار 
شــد اظهارکرد: شهدا نشان دادند ظرفیت ظهور امام 

زمان)عج( را دارند.
بــه گــزارش ایســنا، حجت الاســلام عبــدا... 
حاجی صادقی دین را ابزار تقرب دانست و افزود: نماز 
و روزه از جمله ابزار تقرب هستند از این رو قیمت هر 

عبادتی به میزان اخلاص آن اســت و نباید عبادت به 
معنای درجا زدن باشد بلکه باید معنویت داشته باشد.
وی گفت: در همه تعاریف بیان شــده اســت که 
شهید به مقصد رسیده و شهید از دست نرفته است، 
هرگز نباید نسبت به شهادت افسوس خورد، شهادت 
موضع اشــک نیست بلکه موضع شکر است و شهید 
فقط خود زنده نیست بلکه چون رمز الهی پیدا کرده 

است احیاگر است و جامعه را زنده می کند.

حاجی صادقی اظهارکرد: امروز جهت گیری انقلاب 
اسلامی شهادت است و ما آماده هستیم برای از دست 
دادن همه داشــته هایمان قیــام کنیم، ما همگی در 
برابر هرکس که در برابر دین خدا بایســتد ایستادگی 
خواهیم کرد. وی سپس افزود: روحانیت شیعه علاوه 
بر رســالت دین خدا و راهبردی جامعه دینی، هرجا 
که خللی به دین خدا وارد می شــود وارد عمل شده و 
سنگر دفاع از دین خدا را پر می کند، سابقه درخشان 
روحانیت شــیعه در اســتان کرمان نیز بیانگر همین 
قضیه اســت. جانشــین نماینده ولی فقیه در ســپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی یادآور شد: افتخار روحانیت 
این اســت که در مقابل پاسداری از دین خدا هراسی 

ندارد و روحانیت در دفاع از دین خدا مجاهده می کند.
وی افزود: امروز که ما حاضر هستیم برای انقلاب 
همه چیز خود را فدا کنیم باید این روحیه را نگه داریم 
به ویژه در عصری که دشمن به جمع بندی خطرناک 
و جبهه اســتکبار به این نتیجه رسیده است که باید 
جان انقلاب را گرفت نه جســم آن را، از این رو گلوله 
زدن به جســم ها و جنگ سخت کارساز نیست بلکه 
باید ایمان ها را نشانه گرفت و ما باید به دنبال تقویت 

رگ های انقلاب باشیم.
حاجی صادقــی تصریح کرد: امــروز روحانیت و 
خانواه شهدا باید بیش از همه حساس باشند و اجازه 
ندهنــد روحیه انقلابی و جهادی از ما گرفته شــود، 

چراکه دشمن می خواهد در حوزه ها و دانشگاه های ما 
دینداری بدون روحیه جهادی و سکولار ایجاد شود.

وی گفت: دشــمن اعلام کرده است که در جریان 
نفــوذ اشــتباه کرده کــه تمام تمرکز خــود را روی 
دانشــگاه ها گذاشــته و اعتراف کرده اســت که باید 
کاری کنیم که اصلاحــات ما در حوزه های علمیه و 
مساجد هم پیاده شود. حاجی صادقی خاطرنشان کرد: 
بگذارید ما را تندرو بخوانند اما ادبیات و روحیه انقلابی 
این است و نباید از روحیه جهادی و انقلابی دور شویم 
بلکه باید عزت را از خداوند بخواهیم، امروز رســالت 
بزرگ همه ما این اســت که روحیه جهادی و پیوند 

امت با ولایت را حفظ کنیم.

::::::::::::::::::::: | خوبه بدونيد | :::::::::::::::::::::

:::: |سياست| :::: جانشين نماینده ولی فقيه در سپاه پاسداران:

بگذارید ما را تندرو بخوانند

آینده ما - گروه سياسی: علیرضا رزم حسینی 
استاندار کرمان عصر روز دوشنبه میزبان خبرنگاران 
رســانه های محلی و سراســری بود و در نشســتی 
صمیمانه با آنان در تشریح دستاوردهای سفر ریاست 
جمهوری به اســتان کرمان اظهارداشــت: در ســفر 
ریاســت جمهوری به استان کرمان 1٤ هزار میلیارد 

تومان پروژه افتتاح، کلنگ زنی یا عقد قرارداد شدند.
 اســتاندار کرمان مهم ترین دستاورد سفر استانی 
ریاســت جمهوری به اســتان کرمان پس از دیدار با 
مردم، اســتان کرمــان را به عنوان پایلــوت اقتصاد 
مقاومتی عنوان کرد و گفت: این اقدام مقدمه ای برای 

تسهیل سرمایه گذاری در استان کرمان خواهد بود.
وی یکی از اهداف اقتصاد مقاومتی را مردمی کردن 
اقتصاد دانســت و گفت: اگر همه مدیران اســتان به 
ویژه رسانه ها در حوزه تحقق اقتصاد مقاومتی پای کار 
بیایند و نهاد اقتصاد مقاومتی مبتنی بر توانمندی های 
اســتان شکل گیرد، فرصت بسیار خوبی برای توسعه 
ایجاد می شود. استاندار کرمان خاطرنشان کرد: رهبر 
معظم انقلاب اســلامی نیز تاکید فراوانی بر موضوع 

اقتصاد مقاومتی دارند.
وی یادآور شــد: تحقق ایده شــهر نمونه اقتصاد 
مقاومتی از مهرماه ســال 93 در قلعه گنج آغاز شده 
و موفق بوده اســت و نشــان داد که بخش غیردولتی 
می تواند کار توســعه را بپذیرد. رزم حسینی گفت: به 
دلیل تمرکز بر روی بخش غیردولتی در دولت یازدهم، 
اســتان کرمان در این حوزه دست بسیار پری داشت 
و در جلسه ای که در تهران برگزار شد، استان کرمان 
به عنوان استانی تراز اول در بخش غیردولتی معرفی 

گردید.
وی تاکید کرد: در ســفر استانی ریاست جمهوری 
به استان کرمان 1٤ هزار میلیارد تومان پروژه افتتاح، 

کلنگ زنی یا عقد قرارداد شدند.

تامين آب، استان را از خشکسالی 
در حوزه شرب نجات دهد

عالی تریــن مقام اجرایی دولت در اســتان کرمان 
افزود: مســاله دیگر بحث تامین آب به ویژه شــمال 
اســتان بود که در این ســفر خوشبختانه قطعی شد 

و هم اکنون کار از سمت کرمان در حال اجرا است.
رزم حسینی افزود: این طرح می تواند آب پایداری 
برای نســل های آینده استان کرمان به وجود آورده و 
اســتان را از خشکسالی در حوزه شرب نجات دهد و 
همچنین می تواند اســتان را مهاجرپذیر کند و زمینه 
توسعه صنعتی استان را فراهم سازد. وی با بیان اینکه 
خوشبختانه طرح بزرگ گردشگری خبر نیز در سفر 

ریاست جمهوری به کرمان مصوب شد تصریح کرد: به 
نظر بنده سفر دکتر روحانی به کرمان پربار و ثمرات و 
برکات فراوانی برای مردم استان داشته که اختصاص 
تنها 2 هزار میلیارد تومان اعتبار صندوق توسعه ملی 

برای استان یکی از این برکات بود.
اســتاندار کرمــان در ادامه اظهار کــرد: در حوزه 
ایثارگــران نیز رقم قابل ملاحظه ای در ســفر رییس 
جمهور مصوب شــد و انشــاءا... درمانگاه توانبخشی 
جانبازان نیز تکمیل خواهد شــد ضمن آنکه احداث 
آزادراه »کرمان - بندرعباس«، پروژه ریلی »کرمان - 
سیرجان« ، طرح بزرگ گلخانه ای در جنوب استان و ... 
از جمله پروژه های اقتصادی بزرگ سفر رییس جمهور 
به استان بود. وی اظهارداشت: مجوزهای بورس پسته 
و خرما نیز صادر شده و در حال تدوین بسته اقتصادی 

آن ها هستیم.

از همه جریان های سياسی در 
مسير توسعه استفاده می کنيم

رزم حسینی گفت: رییس جمهوری کشور در سفر 
به کرمان سیاســت اعتدالی این استان را مورد تایید 
قرار دادند که می تواند ظرفیت های جدید را در استان 

خلق کرده و همه را در مسیر توسعه همراه و همگام 
ســازد. وی تاکید کرد: مدیریت استان کرمان تلاش 
دارد از همه جریان های سیاســی در مســیر توسعه 

استفاده کند و این امر همواره مد نظر قرار دارد.
استاندار کرمان در ادامه با بیان اینکه تمرکززدایی 
از سیاســت های دولت یازدهم است و امیدواریم در 
اقتصــاد مقاومتی این سیاســت را گام به گام پیش 
ببریم اظهارداشــت: در این راستا انتقال حساب های 
مالی بنگاه هــای بزرگ اقتصادی به درون اســتان 
کرمان را دنبال می کنیم که متاسفانه تاکنون انجام 

نداده اند. 
وی درباره خشکسالی در استان کرمان نیز گفت: 
موضــوع مربوط به دولت یازدهــم و تنها مربوط به 
اســتان کرمان نیست و موضوعی کشوری است که 
برای رفع آن اقدامات خوبی برنامه ریزی شده است. 
رزم حسینی ادامه داد: به منظور بهینه سازی مصرف 
آب در حوزه کشــاورزی برنامه های خوبی در طرح 

همیاران آب دیده ایم.
وی خاطرنشان کرد: نمی توان خشکسالی چندین 
ساله گذشــته را یکساله برطرف کرد و باید به مرور 
این موضوع را رفع نمود. رزم حســینی گفت: درسال 
گذشته 15٤ میلیارد تومان برای اجرای طرح آبیاری 
تحت فشار هزینه کردیم که در این زمینه رتبه اول 
را کسب کرده ایم و امسال 290 میلیارد تومان برای 

آبیاری تحت فشار اختصاص یافته است. 
وی عنــوان کرد: اقدامات انجام شــده در حوزه 
آبیاری تحت فشــار در اســتان کرمان طی دو سال 
اخیر معادل بیش از 10 برابر اقدامات انجام شده در 
ســال های پس از پیروزی انقلاب اسلامی تا قبل از 

سال 93 بوده است.
اســتاندار کرمــان تاکید کرد: به هــر میزان که 
کشاورزان آمادگی دریافت اعتبارات در حوزه آبیاری 
تحت فشــار را داشته باشــند ما برای پرداخت آن 
مشکلی نداریم.  رزم حسینی گفت: یکی از کارهایی 

که در ابتدای فعالیت در استان کرمان انجام داده ایم، 
برگزاری ســه جلســه با هیات مدیره تعاونی پسته 
داشته ایم و 50 میلیارد تومان مصوبه وام برای آن ها 
گرفته ایم ولی  هیات مدیره این تعاونی تاکنون برای 

دریافت وام اقدام نکرده اند.

شاید به تغييراتی در سطح 
مدیریتی استان نياز باشد

وی ایجاد آزادراه کرمان - بندرعباس را نیز یکی 
از طرح های بزرگ مصوب ســفر دانســت و گفت: 
حداقل آورده سهم سرمایه گذار برای سرمایه گذاری 

در طرح ها 15 درصد است.
رزم حسینی افزود: ســرمایه گذاران برای تامین 
مابقی سرمایه خود می توانند از زمینه های مختلف 
از جملــه بانک ها، صندوق توســعه ملی، فاینانس 
خارجی، فروش ســهام در بازار  و شرکت پروژه در 

بورس کشور استفاده کنند. 
وی در ادامــه به بحث تغییر مدیران نیز اشــاره 
و تصریح کرد: در راســتای اقتصاد مقاومتی نیاز به 
روحیه جهادی و کار شبانه روزی داریم و در صورتی 
کــه مدیری نتواند کار جهادی کند، قطعا تغییر در 
دســتور کار قرار خواهد گرفت ضمن آنکه ممکن 
است برخی از مدیران از نظر جسمی بیماری داشته 
و خودشان بخواهند که افراد تازه نفس در راس کار 
قرار گیرند. اســتاندار کرمان همچنین در پاسخ به  
ســوالی مبنی بر اینکه آیا قرار اســت تغییراتی در 
ســطح فرمانداران اســتان کرمان صورت گیرد و 
فرمانداران غیرهمســو بروند؟ اظهار داشــت: برای 
این کار بررســی هایی صورت گرفته است. وی در 
پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا از عملکرد مدیران 
اســتان راضی هستید یا خیر، اظهارداشت: شاید به 

تغییراتی در سطح مدیریتی استان نیاز باشد. 
رزم حســینی به راه انــدازی کلینیک صنعتی و 
معدنی در اســتان کرمان اشاره و بیان کرد:1500 
واحد راکد  نیمه فعال در اســتان کرمان وجود دارد 
که برای رفع مشــکلات آن ها برنامه ریزی شــده و 

تعیین تکلیف صورت می گیرد.
وی به مشکلات اقتصادی کشور و استان کرمان 
در ســال های گذشــته اشــاره کرد و گفت: دولت 
همــواره برای کاهش تــورم در جامعه تلاش کرده 
و تاکنــون نیز اقدامات خوبــی در این زمینه انجام 
شده است و نتایج بیشتر آن در آینده قابل مشاهده 
خواهــد بود. وی عنوان کرد: هر پروژه ای را که آغاز 
کنیم و نتوانیم ادامه دهیم به مردم اعلام می کنیم 
و عذرخواهی می کنیم زیرا معتقدیم اطلاع رســانی 
شفاف موجب همراهی هر چه بیشتر مردم می شود.

پروین ميرزاحســينی - آینده ما: اســتاندار 
کرمان در نشست اقتصاد مقاومتی که با حضور اعضای 
اصلی این ســتاد تشکیل شــد، یکی از دستاوردهای 
مهم ســفر رییس جمهور به استان کرمان را، پایلوت 
شدن این استان به عنوان اقتصاد مقاومتی عنوان کرد 
و گفت: قرار اســت اقتصاد مقاومتی برای رفع موانع 
سرمایه گذاری و ایجاد ظرفیت هایی در چارچوب این 

اقتصاد، گشایش هایی را ایجاد نماید. 
علیرضا رزم حســینی اظهارداشت: امیدواریم این 
اقبــال که به اســتان رو آورده به یک نهاد اقتصاد در 
اســتان تبدیل شود و همه مســایل مربوط به حوزه 
اقتصــادی در چارچــوب قوانین و مقــررات بخش 
خصوصی و سرمایه گذاری در این راستا حرکت نماید. 
وی با تاکید بر فعال شدن واحدهای راکد و نیمه فعال 
در حــوزه صنعت و کشــاورزی، گفت: تاکنون حدود 
1500 واحد راکد یا نیمه فعال در اســتان شناسایی 
شده که باید مشکلات آن ها بررسی و آسیب شناسی 
شود تا بتوانیم این موارد را در کمیته رفع موانع تولید 

مرتفع نماییم. 
رزم حسینی با بیان اینکه جلسات اقتصاد مقاومتی 
باید به صورت هفتگی برگزار شــود، افزود: ســازمان 
صنعت و معدن موظف اســت بــا تک تک واحدهای 
راکــد و نیمه فعال وارد مذاکره شــود و مشــکلات 
آن ها را آسیب شناســی نمایــد. وی ادامه داد: پس از 

آسیب شناسی، این واحدها در بحث اقتصاد مقاومتی 
تعیین تکلیف می شــوند و تعــدادی که امکان احیاء 
داشــته باشــند با برنامه ریزی و به مرور زمان احیاء 
می شوند. اســتاندار کرمان با تاکید بر اینکه در کنار 
بحث اقتصاد مقاومتی باید فرهنگ آن نیز ترویج یابد، 
اظهارداشــت: رسانه ها باید با معرفی استان کرمان به 
عنوان سومین استان الگوی اقتصاد مقاومتی، زمینه 

جذب سرمایه گذاران را فراهم نمایند. 

مدیران تفویض اختيار کنند و به 
جوانان ميدان بدهند

وی با بیــان اینکه صاحبان واحدهایی که قابلیت 
احیا شــدن دارند باید تضمین لازم را برای ادامه کار 
بدهنــد، گفت: نباید صاحبــان کارگاه ها و واحدهای 
تولیدی، پول را جای دیگر هزینه کنند. پول کم است 
و اگر درست هزینه نشود دوباره دچار تورم می شویم. 
رزم حســینی تصریح کرد: باید به این نتیجه برسیم 
کــه صاحب واحد تولیــدی، توانایی انجام کار را دارد 
و می تواند از پول و تســهیلاتی که در اختیارش قرار 

می گیرد به خوبی استفاده کند. 
وی بــا بیان اینکه مــا مطالب گر بخش خصوصی 
هستیم، گفت: مدیران باید کار را جدی بگیرند چون 
این پروژه به نفع اســتان اســت. مقام عالی دولت در 
اســتان کرمان با بیان اینکه مدیران و دستگاه ها باید 

خودشان مستقیم به طرح اقتصاد مقاومتی ورود پیدا 
کنند، افزود: اگر بخواهید کارهای اجرایی را خودتان 
انجــام دهید به این کار نمی رســید. تفویض اختیار 
کنیــد، به جوان ها میدان بدهید تا کارهای اجرایی را 
انجام بدهند و خودتان دنبال کارهای اقتصاد مقاومتی 
باشید. وی خاطرنشان ســاخت: ما به دنبال سیاهی 
لشــکر یا سرمایه گذار بهانه جو نیستیم بلکه به دنبال 
سرمایه گذاران واقعی هستیم که در این حوزه کارنامه 

و سوابق قابل قبولی دارند. 
رزم حسینی با بیان اینکه باید یک وحدت رویه در 
همه دســتگا ه های استان وجود داشته باشد، تصریح 
کرد: در شرایطی که قیمت نفت پایین است، کارهای 
خوبی در اســتان و کشور در حال شکل گیری و انجام 
می باشد. وی گفت: باید فضایی در استان فراهم نماییم 
که ســرمایه گذاران به ســرمایه گذاری جدید رغبت 
نمایند و بدانند در استان کرمان، کارها راحت تر انجام 

می شود. 

واحدهایی که زیر 50 درصد 
فعاليت می کنند در اولویت 

راه اندازی قرار دارند
رییس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی اســتان 
کرمان نیز در این نشســت، یکی از برنامه های اقتصاد 
مقاومتــی در اســتان را احیــاء واحدهــای تولیدی 

نیمه فعال عنوان کرد و اظهارداشــت: واحدهایی که 
زیــر 50 درصد فعالیت می کنند در اولویت راه اندازی 
قرار دارنــد. جعفر رودری افزود: بالــغ بر 80 درصد 
واحدهای تولیدی به دلیل مسایل مالی دچار مشکل و 
رکود شده اند. وی همچنین با اشاره به تشکیل کمیته 
دانش بنیان در برنامه هــای اقتصاد مقاومتی، تصریح 
کرد: باید از فرهنگ به عنوان یک بسته در طرح های 
اقتصاد مقاومتی استفاده کنیم. رودری اظهار داشت: 
متاســفانه تولیدات فرهنگی جزو برنامه های اقتصاد 
مقاومتی دیده نشده و باید یک متولی فرهنگی برای 

تولیدات مشخص گردد.1

70 درصد واحدها امکان بازگشت 
به توليد را ندارند

مدیر عامل شــرکت شــهرک های صنعتی استان 
کرمان نیز در این نشســت با اشاره به شناسایی ٤03 
واحد غیر فعال گفت: با این واحدها مکاتبه انجام شده و 
در نهایت پروانه 333 واحد تعلیق گردید. مجید غفاری 
تصریــح کرد: 70 نفر نیز مراجعه کردند و خواســتند 
تا وضعیت واحد تولیدی خود را بهبود بخشــند. وی 
افزود: واحدهایی که تعلیق شدند، واحدهایی هستند 
که بیش از 10 سال از تعطیلی آن ها می گذرد. غفاری 
گفــت: 70 واحد که تمایل بــه واگذاری اجرای طرح 
داشتند نیز به اتاق بازرگانی معرفی شدند. وی با بیان 

اینکه بر اســاس بازدیدهای صورت گرفته 70 درصد 
واحدها امکان بازگشت به تولید را ندارند، اظهارداشت: 
در حالت خوش بینانه تنها 30 درصد واحدهای تولیدی 
امکان بازگشت را دارند. مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی استان کرمان تصریح کرد: ٤30 واحد، زیر 50 
درصد تولید دارند که می توانند با دریافت تسهیلات و 
نوســازی یا بازسازی ماشین آلات و صنعت تولید خود 

را بهبود ببخشند. 

اقتصاد مقاومتی باید علم بنيان باشد
مشــاور فرهنگی اســتاندار کرمان نیز با تاکید بر 
اینکــه باید برای تمام طرح های اقتصاد مقاومتی یک 
پیوست فرهنگی لحاظ شود، گفت: در بخش اقتصاد 
مقاومتی باید فرهنگسازی یعنی مدیریت فکر و تغییر 
رفتار در بحث مصرف مد نظر قرار گیرد. حجت الاسلام 
والمسلمین مهدی عرب پور همچنین با اشاره به لزوم 
ایجــاد تولیدات فرهنگی درحــوزه اقتصاد مقاومتی 
خاطرنشان ساخت: به عنوان مثال در بخش موسیقی، 
تولید موســیقی های فاخر در بحث اقتصاد مقاومتی 

می تواند جایگاه خوبی داشته باشند. 
وی ادامه داد: تولید اســباب بازی و صنایع دستی 
نیــز می تواند هــم یک کار فرهنگی باشــد و هم در 
بحث اقتصــاد مقاومتی تاثیرگذار باشــد و باید این 
مســاله بررسی گردد که آیا می توان در استان چنین 
کارگاه هایــی ایجاد کنیم. عرب پور اظهارداشــت: در 
بخش تولید هنرهای نمایشــی نیز، این گروه ها باید 
بتوانند از نظر اقتصادی خودکفا باشــند. وی خواستار 
حمایت و پشتیبانی از پژوهش های فرهنگی پیرامون 
اقتصاد مقاومتی شــد و گفــت: اقتصاد مقاومتی باید 
علم بنیان باشــد و باید با دعــوت از صاحب نظران و 

اصحاب فکر، فرهنگ کار و تلاش را عوض کنیم. 

کارگران ذوب مجتمع مس در نشســت خاطره از 
زمان افتتاح مجتمع در سال 61 تا سرطانی که به جان 
کارگران افتاده سخن به میان آوردند و گفتند سرطان 

هدیه ای است که کارگران از ذوب دریافت می کنند.
به گزارش خبرگزاری فارس از رفسنجان، »نشست 
خاطره« عنوان مراسمی بود که روز دوشنبه با حضور 
مدیر مس منطقه کرمان و جمعی از پیشکسوتان ذوب 
مس در دفتر معاونت فرآوری مجتمع مس سرچشمه 
برگزار شــد. این مراسم به مناسبت سالروز آزادسازی 
خرمشــهر در سوم خرداد سال 61 که همزمان با آن 
ذوب مجتمع مس سرچشــمه نیز افتتاح شد، برگزار 
گردید. پیشکسوتان ذوب امروز با بیان خاطرات خود 
اشک و لبخند را به میهمانان و حاضران تقدیم کردند 

و به خاطرات دوران قبل و بعد از انقلاب پرداختند.

ضرورت استفاده از تجربه 
پيشکسوتان

مهدی محبی چهره آشنای پیشکسوتان ذوب است 
که در این نشست حضور داشت. وی عدم پیش بینی 
موج بازنشســتگی در ســال 71 را که مورد اعتراض 
واقع شد، سبب فقدان سرمایه اجتماعی در سرچشمه 
دانست و اظهار داشت: موج این بازنشستگی ها تا سال 

75 روند معنی داری گرفت و تداوم یافت.

وی عــدم بهره منــدی نســل نــو از تجربیــات 
پیشکســوتان را عاملی برای اعتراض ها عنوان کرد و 
افزود: استفاده از تجربیات می توانست حافظه جمعی 

و سرمایه اجتماعی بسازد.
این پیشکســوت ادامه داد: ما برای شــکل گیری 
ســرمایه اجتماعی نیاز به این نشست ها و استفاده از 
تجربیات داریم. محبی تصریح کرد: در کنار جشــن 
پیروزی انقلاب در 22 بهمن 57 حماسه سوم خرداد 
افتخار بزرگی برای ما بود که سال 61 همزمان با فتح 
خرمشهر راه اندازی ذوب را جشن گرفتیم. وی اذعان 

کرد: مس از فسادناپذیرترین تشکیلات کشور است.
در ادامه احمدی راد دیگر پیشکسوت این مجموعه 
با اشاره به وابستگی قطعات به آمریکا و غرب تصریح 
کــرد: ما نباید با بیکاری جوانان خودمان قطعات را از 
چین وارد کنیم، بلکه نیازمند تولید در داخل هستیم 

و باید اتاق تجربه شکل دهیم.
حسین هوشمند پیشکسوت دیگر ذوب، کار کردن 
در معدن را سبب نزدیک شدن افراد به یکدیگر دانست 
و یاد همکارانش را که به واســطه بیماری سرطان یا 

دلایل دیگر از دنیا رفته اند، گرامی داشت.
وی در زمــان آموزش ذوبی ها در آمریکا به عنوان 

مترجم در کنار هموطنانش بود.

کار در ذوب از خودگذشتگی 
است

مظفر آزاد پیشکســوت جهاد اقتصادی راه اندازی 
ذوب را ازخودگذشتگی دانست و گفت: کسی فکرش 
را نمی کرد این مجموعه راه بیفتد. وی بیان داشت: ما 
ذوبی ها در تمام مسایل پشتیبان هم بودیم و کارها را 
با کمک هم ردیف می کردیم. این پیشکســوت جهاد 
اقتصــادی ادامه داد: زمانــی که ذوب راه افتاد، گویی 
دنیا را به مــا داده بودند، همه کارگران این مجموعه 
برای توســعه تلاش می کردنــد و حتی در محل کار 

می خوابیدند.

بهترین توليد در آمریکا توسط 
ایرانی ها

عباس غلام پور که قبل از راه اندازی ذوب او را لقب 

آچار فرانســه داده بودند، تصریح کرد: برای دوره های 
ذوب انتخاب شــدم که به آمریکا بروم. وی ادامه داد: 
حــدود دو مــاه در آمریکا بودم و طی این مدت بنا به 
اذعان آمریکایی ها، ایرانی ها بهترین تولید در آمریکا را 

داشتند و تولید را بدون تخصص یاد گرفتیم.
این پیشکســوت صنعت ذوب کــه 13 فروردین 
79 بازنشســت شده اســت از دیدار دوستان قدیمی 
و تجدید خاطرات ابراز خوشــحالی کرد. رضا غلامپور 
دیگر پیشکسوت صنعت ذوب بود که گویا کارت مدیر 
فعلی مس منطقه کرمان توســط او امضا می شــده و 
در جمع حاضر بود، اذعان داشــت: آن زمان هم وی 
را از خــودم بالاتر می دیدم و همیشــه بــه او احترام 
می گذاشــتم. وی که از ذوب هدیه ای به نام سرطان 
خــون دریافت کرده بود و با معجزه الهی شــفا یافته 
است، پایان 82 بازنشست شده و 22 آبان 86 نخستین 

جلسه شیمی درمانی خود را انجام داده است.
غلام پور هشــت مرحله شیمی درمانی شده و ماه 
گذشته از سلامت خود اطمینان یافته و در کنار پنج 

فرزندش با سلامت زندگی می کند.

سرطانی های ذوب زیاد هستند
محمود سعیدی از دیگر جهادگران ذوب مجتمع 
مس سرچشمه است، او از ترس زمان راه اندازی ذوب 
به واســطه وجــود آتش و مذاب گفــت و در نهایت 
موفقیــت آن را یادآور شــد. وی بــه همت و تلاش 
کارگران ذوب در سه شیفت برای نتیجه بهتر اشاره و 
بیان کرد: همراهان ما به دلایل مختلف بیمار بودند و 

سرطانی های ذوب زیاد هستند.
ســعیدی از پیونــد کلیه و قلب همــکارش رضا 
غلامپور یــاد کرد و گفت: زمانی که غلامپور را دیدم 

او را به واسطه رنج بیماری که می کشد، نشناختم.
وی اشعه مادون قرمز را عاملی برای بروز سرطان 
در این مجموعه دانســت و خاطرنشان کرد: اما امروز 
مشــکلات کم شده و مسوولان نســبت به ایمنی و 

بهداشت کار اهمیت می دهند.
این پیشکسوت که راه اندازی ذوب را افتخاری برای 
ایران و مجتمع مس می دانســت از علاقه اش به این 
مجموعه گفت و ابراز داشــت: حتی در وصیت نامه ام 

نوشته ام مرا جلوی درب ورودی ذوب دفن کنند.

دستور کار سياسی- اقتصادی  رزم حسينی؛

تغییر فرمانداران
مدیری که نتواند کار جهادی کند، قطعا تغيير می کند

 استاندار کرمان در نشست اقصاد مقاومتی:

ما مطالب گر بخش خصوصی هستیم

دست و پنجه نرم کردن کارگران ذوب مجتمع مس با سرطان

ابتدای  در  که  کارهایی  از  یکی 
انجام  کرمان  استان  در  فعاليت 
با  جلسه  سه  برگزاری  داده ایم، 
هيات مدیره تعاونی پسته داشته ایم 
وام  مصوبه  تومان  ميليارد   50 و 
هيات  ولی   گرفته ایم  آن ها  برای 
برای  تاکنون  تعاونی  این  مدیره 

دریافت وام اقدام نکرده اند. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::: |||||||
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لطفا به فکر موارد اورژانسی هم باشيد
ابراهيمی: سلام. متاسفانه هنگام برگزاری جشن ها و 
توزیع شربت و شیرینی در خیابان ها و مسیرهای شهری، 
کمتر موارد اورژانسی مد نظر قرار می گیرد. روز نیمه شعبان 
فرزندم به دلیل تب بالایی که داشت می بایست سریع به 
طول  راه بندان های  متاسفانه  اما  شود  منتقل  اورژانس 
مسیر سبب شد به سختی به بیمارستان برسیم. ای کاش 
دست اندرکاران برگزاری مراسم حواسشان به این موارد نیز 

باشد. با تشکر.

اگر معادن زرند برای رفسنجان بود ....
3306 ... 939: چرا مسوولین شهر به خواسته های مردم 
توجه نمی کنند؟ باور کنید اگر این معادنی که در زرند است 
برای رفسنجان بود الان رفسنجان پایتخت ایران بود. کاغذ 

بازی دیگر بس است به فکر چاره برای این مردم باشید.

افاغنه ای که مزاحم نواميس ایرانی 
می شوند

6179 ... 913: سلام. با تشکر از مدیر مسوول نشریه 
آینده ما که درد دل مردم را به مسوولین می رساند چون 
برای زیارت کردن مسوولین شهر باید از هفت خان گذشت 
و روزها و ساعت ها وقت گذاشت. بیشترین مزاحمت تلفنی 
و حضوری به نوامیس ایرانیان توسط مهمانان ناخوانده، یعنی 
افاغنه شکل می گیرد. چه کسی باید جوابگوی این مساله 
قائل  تفاوت  افغانی  جوانان  با  برخورد  در  متاسفانه  باشد؟ 
می شوند کاش همان برخوردی که با جوانان ایرانی می شود 

با افاغنه هم می شد. با تشکر.

تبليغ از مکان های دیدنی فرانسه
اتحادیه  تقویم سال 95  در  با سلام.   :913 ...  7433
و شرکت های تعاونی شهرستان زرند، در مورد مکان های 
دیدنی فرانسه تبلیغ شده است. آیا بهتر نبود از مناطق دیدنی 
کشور خودمان که کم هم نیستند تبلیغ می کردند. با تشکر 

از آینده ما.

کوچه شمس تبریزی جنوبی 2 را 
آسفالت کنيد

2494 ... 913: سلام.کوچه شمس تبریزی جنوبی 2، 
کل متراژش 50 متر است و هزینه آسفالت آن نیز پرداخت 
شده اما متاسفانه تاکنون اقدامی برای آسفالت کوچه صورت 
نگرفته است. از شهردار محترم تقاضا داریم به این مورد 

رسیدگی نمایند. با تشکر از آینده ما.

خبری از آزمون استخدام فولاد نيست
یزدان پناه: با سلام. قرار بود آزمون استخدام فولاد زرند 
ایرانیان اوایل بهار برگزار شود اما هنوز هیچ خبری نیست. 
لطفا پیگیری نمایید. امیدواریم نیروهای بومی در اولویت 

باشند.

از خودروهای ترانزیتی عوارض بگيرید
3306 ... 939: اواخر سال گذشته اداره راه شهرستان 
زرند، جاده ای که به قطران منتهی می شود را آسفالت کرد 
اما متاسفانه تنها با گذشت چند ماه، جاده پر از چاله های 
بزرگ شده است. چرا مسوولین به فکر گرفتن عوارض از 
ماشین های ترانزیتی که از این جاده عبور می کنند نیستند؟

رای دادیم که شهر را بسازید!
را  شهر  شورای  اعضای  مردم،  زرندی:  یک شهروند 
نه  آبادی و عمران شهر کار کنند  برای  تا  انتخاب کردند 
اینکه به فکر منافع خودشان باشند. درضمن می خواهم بدانم 

که نقش فرمانداری در این شهر چیست؟  

سهميه فرهنگيان در مدارس شاهد 
حق دیگران را ضایع می کند

4499 ... 935: با سلام وخسته نباشید. وقتی مدرسه 
فرهنگیان وجود دارد چه دلیلی دارد بچه های فرهنگیان 
امر  این  آیا  باشند.  داشته  سهمیه  نیز  شاهد  مدرسه  در 
موجب ضایع کردن حق سایر بچه ها نیست؟ لطفا مسوولین 

رسیدگی نمایند.
توقعات زیاد خانواده ها، سد راه 

ازدواج جوانان
5420 ... 936: خانواده ها برای ازدواج جوانان، شرط و 
شروط هایی را تعیین می کنند که فراهم کردن آن ها برای 
جوانی که سعی می کند روی پای خود بایستد بسیار سخت 
است. از خانواده ها خواهش می کنم با در نظر گرفتن شرایط 
جوانی که به خواستگاری می رود و کم کردن سطح توقعشان، 

زمینه ازدواج آن ها را فراهم نمایند.

:::::::::::::::: | پيام مردم | :::::::::::::::::
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مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان کرمان از 
آمادگی این اداره کل برای ارسال آگهی های ثبتی 

و مکاتبات مربوطه به صورت الکترونیکی خبر داد.
رضا طالبی زاده در نشست هم اندیشی پیرامون 
ساماندهی آگهی های ثبتی گفت: افزایش سرعت و 
دقت در ارایه خدمات ثبتی از سیاست های اصلی 

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور است.
وی ادامه داد: همکاری و تعامل ادارات کل ثبت 

اسناد و املاک، فرهنگ و ارشاد اسلامی و پست در 
انتشار آگهی های ثبتی در بهبود فرآیند انتشار این 

آگهی ها موثر می باشد.
طالبی زاده گفت: تجربه عملی این اداره کل در 
ارسال آگهی های ثبتی موضوع قانون تعیین تکلیف 
به صورت غیرحضوری و بدون نیاز به ارباب رجوع 
تجربه موفقی بود. وی بیان کرد: در آینده نزدیک 
توزیع و انتشار آگهی های ثبتی حوزه ثبت شرکت ها 

نیز به صورت غیرحضوری و با استفاده از خدمات 
شرکت پست استان کرمان انجام خواهد شد اما در 
انجام  فرآیند و نحوه  حال حاضر در حال تدوین 

پروسه انتشار آگهی های ثبتی این حوزه هستیم.
طالبی زاده افزود: در سال 139٤ مجموعا هشت 
تغییرات شرکت ها  و  تاسیس  آگهی  و ٤2٤  هزار 
داشته ایم که در نشریات مختلف به چاپ رسیدند 
که میزان قابل توجهی است و امسال در تلاشیم 
با ساماندهی این فرآیند از اتلاف وقت مراجعین و 

متقاضیان ثبت شرکت ها جلوگیری کنیم.
وی در تشریح نحوه ارسال آگهی های ثبتی با 
روش جدید گفت: در حال حاضر بر اساس آیین نامه 

ثبت شرکت ها، در اساس نامه شرکت ها و موسسات 
مشخص می شود که انتشار آگهی در کدام نشریه 
صورت گیرد و در فرآیند جدید، هزینه چاپ آگهی 
با تعرفه مناسب، با هماهنگی اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی، توسط شرکت پست اخذ می شود 
و ارسال آن برای نشریه و برگشت به مرجع ثبت 
بود.  خواهد  پست  شرکت  برعهده  نیز  شرکت ها 
مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان کرمان تصریح 
کرد: اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان در 
راستای سیاست الکترونیکی کردن ارایه خدمات به 
مردم آمادگی دارد تا به محض ایجاد زیرساخت لازم 
در اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان، ارسال 

را به صورت  آگهی های ثبتی و مکاتبات مربوطه 
الکترونیکی انجام و از هرگونه سوءاستفاده احتمالی 
و صرف هزینه در این حوزه جلوگیری به عمل آورد.

مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان کرمان خبر داد:

آمادگی برای انجام الکترونیکی آگهی های ثبتی

پروین ميرزاحسينی - آینده ما: سالانه تعداد 
زیادی از افرادی که دچار مرگ مغزی شده اند، بدون 
اهداء عضو به خاک ســپرده می شوند و این در حالی 
اســت که بیماران زیادی در انتظــار دریافت اعضای 
پیوندی هســتند و عدم تحقــق آن، منجر به مرگ 

بیمار می شود. 
آمار و گزارشــات نشان می دهد سالانه بین 5 تا 8 
هزار نفر در ایران دچار مرگ مغزی می شوند که اکثر 
آنها جوان هستند. هر بیمار مرگ مغزی، حداقل یک 
تا هشــت عضو می تواند اهدا کند و بیشترین عضوی 
که می تواند اهدا شــود، کلیه ها و کبد هســتند. اما 
انتخاب سختی است. یک سوی داستان، عزیزی است 
کــه تا لحظه ای پیش، فرو رفتن خــاری به پایش را 

برنمی تابیدی و سوی دیگر یک زندگی که با تصمیم 
تو می تواند ادامه پیدا کند.  

ابوالفضل 16 سال داشت. آن روز قرار بود در مراسم 
عروسی یکی از اقوام حضور داشته باشند. زودتر از بقیه 
آماده شد و اعلام کرد که به اتفاق دو تن از دوستانش 

زودتر به مراسم می رود. 
روز 17 اردیبهشــت ماه بود. یــک روز بهاری که 
می توانســت خاطــرات خــوب و شــیرینی را برای 
همیشه در ذهن خانواده کاویانی ثبت کند. اما دست 
تقدیر حادثــه تلخی را رقم زد. زمانی که ابوالفضل با 
دوستانش ســوار بر موتورسیکلت به خیابان شهدای 
محمدآباد می رســند با یک دســتگاه پژو ٤05 که از 
کمربندی زرند - رفســنجان به سمت این خیابان در 

حال حرکت بود به شدت برخورد می کنند. 
شــدت تصادف و برخورد به قدری زیاد است که 
یکی از سرنشینان موتورسیکلت در دم جان می سپارد. 
ابوالفضل و دوســت دیگرش که مجروح شــده اند به 
بیمارســتان تامین اجتماعی زرند منتقل می شوند. 
مردم در محل حادثه تجمع کرده اند و راننده پژو نیز 
متواری شده است. خانواده ابوالفضل که پس از رفتن 
او برای شــرکت در مراسم جشــن آماده شده بودند 
نیز به سمت محل برگزاری مراسم حرکت می کنند. 

مــادرش می گوید: زمانی که بــه صحنه تصادف 
رسیدیم کســی در درونم فریاد زد کسی که تصادف 
کــرده ابوالفضل بوده. با موبایلــش تماس گرفتم اما 
جواب نداد. دلم شــور می زد. به شــدت نگران بودم. 

دوبــاره تمــاس گرفتم. این بار یک پرســتار موبایل 
ابوالفضل را جواب داد. سرآســیمه حالش را پرسیدم. 
گفت نگران نباشــید پســرتان تصادف کرده و پایش 
شکســته است. پدر و مادر ابوالفضل راهی بیمارستان 
می شــوند. مادرش می گوید: بیمارســتان شلوغ بود. 
دوستان ابوالفضل آماده بودند. به ما چیزی نمی گفتند. 
اول اجازه ندادند وارد شــویم. زمانی که می خواستند 
به کرمــان اعزامش کنند اجــازه دادند برویم داخل 

اورژانــس.  بغــض می کند و ادامــه می دهد: آن جا 
دیدمش. گردنش شکســته بود. از پشت سرش خون 
می آمد. دنیا روی سرم خراب شد. باور نمی کردم این 
ابوالفضل من باشد. فریاد زدم یا ابوالفضل. بچه ام را از 

صاحب اسمش می خواستم.
ابوالفضل پســر دوم خانواده اســت. برادر بزرگش 
20 ســال دارد و بعداز او دو خواهر کوچک تر هستند. 
مادرش می گوید: خیلی مهربان بود. دوست داشت هر 

کاری از دســتش برمی آید بــرای همه انجام دهد. به 
کســی نه نمی گفت. پدرش می گوید: نمونه بود. عزیز 
بود. به او وابســته بودیم. پدر ابوالفضل کشاورز است. 
٤3 سال بیشتر ندارد. داغ فرزند طی این مدت پیرش 
کرده و خطوط چهره اش عمیق شده است، می گوید: 
٤ روز بعد از تصادف به ما اعلام کردند که دیگر امیدی 
به برگشــت ابوالفضل نیست. ادامه می دهد: شنیدن 
این خبر، سخت و سنگین بود. پزشکان با ما صحبت 
کردند و گفتند می توانید اعضای بدن پسرتان را اهدا 
کنید. مــادرش می گوید: وقتی متوجه شــدم دیگر 
امیدی به زنده بودن ابوالفضل نیســت راضی شــدم. 
می دانســتم با این کار جــان 3 نفر را نجات می دهم. 

برای همین قبول کردم. 
کلیه و کبد ابوالفضل 16 ساله با تصمیم بزرگ پدر 
و مادرش اهدا می شــود و این خانواده داغدار جســم 

بی جان فرزند نوجوانشان را به خاک می سپارند. 
اما حالا حس خوبی دارند.

پدرش می گوید: خیلی خوشــحالم. فکر می کنم 
ابوالفضل زنده اســت. حرکت می کند. حرف می زند. 

حال خوبی دارم. 
داغ فرزند نوجوان کمر پدر و مادر جوان ابوالفضل 
را خم کرده است. صدایشان می لرزد اما وقتی از اهدای 
اعضای بدن پسرشــان صحبت می کنند چشمانشان 
برق خاصی دارد: خوشحالم چون اعضای بدن ابوالفضل 
به دیگران زندگی بخشید. او حتی در زمان مرگش هم 
به درخواســت کمک دیگران نه نگفت. اشک و بغض 

اجازه نمی دهد تا مادر صحبتش را تمام کند. 
خانواده کاویانی با تصمیمی بزرگ، به ســه بیمار 
نیازمند عضو، زندگی بخشــیدند و روح بزرگ پســر 
نوجوانشان را شــاد کردند. آینده ما ضمن تسلیت به 
این خانواده داغدار برای آن ها از درگاه ایزد منان صبر 

و اجر مسالت می نماید. 

گفت وگو آینده ما با خانواده جوانی که اعضای بدنش را اهدا کرد؛

   فکر می کنم ابوالفضل زنده است

در دنیای کنونی که پیشــرفت تکنولوژی و زندگی ماشــینی 
حرکت انسان را محدود کرده، فعالیت های بدنی و نرمش به عنوان 

یک ابزار قوی در ایجاد تحرک و سلامتی مطرح می شود.
امروزه بســیاری از مردم دریافته اند کــه با انجام دویدن های 
آرام، نرمش های بدنی، پیاده روی، شــنا، دوچرخه سواری و انواع 
حرکات ورزشــی می توانند تا حدی وضعیت جســمانی خود را 

بهبود ببخشند.
از آنجا که علم ورزش مانند ســایر علوم یک علم مرکب است 
که علوم مختلفی نظیر روان شناســی پزشــکی، جامعه شناسی، 
فیزیک، حقــوق و... در آن دخالت دارد لذا معلم ورزش علاوه بر 
داشتن ویژگی های عمومی نظیر در نظر گرفتن تفاوت های فردی، 
ایجاد انگیزه، داشتن طرح درس مناسب و... باید به مفهوم اخص 

کلمه نیز دارای ویژگی های اختصاصی باشد.
بــا توجه به اینکه بــرای انجام تمرینات ورزشــی روش های 
متفاوتــی وجود دارد یک معلــم تربیت بدنی باید بتواند علم روز 
ورزش را به صورت کاربردی در مدرسه به کارگیرد و بداند که چه 
نوع روش تمرینی ای را برای چه نوع ورزشــی مورد استفاده قرار 
دهد. لذا یک مربی ورزش با داشتن اطلاعات تخصصی می تواند به 
انتخاب بهترین تمرین جهت بهبود عملکرد ورزشی دانش آموزان 

بپردازد.
علیرغــم اینکــه روز به روز بــر تعداد معلمیــن تربیت بدنی 
تحصیل کرده افزوده می شــود اما متاســفانه روز به روز بر تعداد 
شــاگردانی که به هر بهانه ای از ورزش کردن در زنگ به اصطلاح 
ورزش فرار می کنند نیز افزوده می شــود و این در حالی است که 

در جهان پرسرعت امروزی که همه چیز رو به پیشرفت لحظه به 
لحظه است، ما هنوز از طرح درس ها و امکانات و فضاهای خاص 
تربیت بدنی که مربوط به ســال های خیلی گذشته است استفاده 
می کنیم. هنــوز گاهی همان تمریناتی را بــه دانش آموزان مان 
می آموزیم که معلمان  ما به ما آموختند در حالی که دانش آموزان 
ما نه تنها دانش آموزان چندسال پیش نیستند، بلکه دانش آموزان 
2-3 سال قبل هم نیستند و نیازهای حرکتی و فعالیت های آن ها 

تغییر کرده و تنوع زیادی را می طلبد.
دانش آموزان امروز ما از این همه تکرار خسته شده و خواهان 
چیزهای نو و جدیدی هســتند. از سوی دیگر تفریحات کاذب و 
کم تحرک نظیر بازی های کامپیوتری به قدری رشد یافته که در 
آینده نه چندان دور، فقر حرکتی گریبانگیر جامعه خواهد شــد. 
فراموش نکنیم که شاگرد ما بهتر از هرکسی معلم خود را ارزیابی 
می کند و خیلی سریع متوجه می شود که معلم با برنامه در کلاس 
حاضر شده یا نه. لذا یک معلم تربیت بدنی باید همواره سعی کند 
در زمینه های جدید و مختلف ورزشــی کار کند و همواره در پی 

کسب دانش روز دنیا و بکارگیری آن در کلاس باشد.
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شــهردار کرمــان در مراســم جشــن بزرگ 
شــعبانیه و گرامیداشــت ســوم خرداد سال روز 
آزادســازي خرمشهر که در کنار دریاچه  پردیسان 
قائــم برگزار شــد، ضمن تبریک میــلاد مهدي 
موعود)عج ( و ســال روز آزادســازي خرمشــهر، 
گفــت: از همــه  همکارانــم در مناطــق مختلف 
شــهرداري که برای عمران، آباداني و زیباســازي 
شــهرمان تلاش مي کنند و نیز از معاون فرهنگي 
اجتماعي شــهرداري که براي برپایي این جشــن 
همت گماشته و آن را مدیریت کرده است؛ بسیار 

سپاسگزارم.
مهنــدس علــي بابایــي ادامــه داد: دریاچه  
مجموعه اي که در حال حاضر این جشن در آن در 
حال برگزاري اســت، با همت همکاران شهرداري 
به طول 750 متر و با ظرفیت 12000 متر مکعب 

آب راه اندازي شده است.
وي افــزود: از دلایل احداث این دریاچه، علاوه 
بــر ایجاد یک مکان زیبا، بــا طراوت و مفید براي 
تفریــح و لذت مردم، آبیــاري درختان جنگل به 
روش هــاي نوین آبیاري اســت. شــهردار کرمان 
تصریــح کرد: با اســتفاده از این دریاچه، درختان 
جنگل قائم به شــیوهي آبیاري تحت فشار آبیاري 
مي شــوند که این کار هم باعث استفاده صحیح از 
آب در استان کویري کرمان و هم زنده، سرسبز و 
باطراوت نگه داشــتن گیاهان و درختان این خطه 

است.
مهندس بابایي با اشاره به این که تلاش مي کنیم 
فضاهاي فرهنگي، ورزشــي و اجتماعي مورد نیاز 
مردم را به بهترین وجه فراهم کنیم، خاطرنشــان 
کرد: در همین راســتا هر هفته پنج شــنبه در این 
مکان برنامه هاي فرهنگي برگزار خواهد شد و نیز 
در همین محوطه فضایي براي ورزشــکاران فراهم 
و خط کشــي و به امکانات ورزشــي مجهز شده تا 

علاقه مندان بتوانند استفاده کنند.
وی افــزود: کار خــوب دیگــري کــه در این 
مکان انجام شــده، اســتفاده از دو هکتار جنگل 
کنار دریاچه براي تفرج و ورزش مردم اســت؛ به 
گونه اي که چهار و نیم کیلومتر مســیر پیاده روي 
کنار دریاچه احداث و به مبلمان شــهري تجهیز 
گردیده و روشــنایي آن نیز تامین شــده است که 
افــراد مي توانند با آرامــش و راحتي در این مکان 
پیــاده روي کنند. شــهردار کرمــان تصریح کرد: 
همه  این کارها براي محقق شــدن اهداف شوراي 
اســلامي شهر و شهرداري کرمان که همان ایجاد 
شــادابي، نشاط و تامین سلامت شهروندان است؛ 
انجام مي شــود. مهندس بابایــی از همه  مردم به 
خاطر همکاري شــان با شــهرداري بــراي حفظ 
نظافت و زیبایي هاي شهر و نیز صبوري شان براي 

اجراي پروژه هاي شهري قدرداني کرد.
گفتني است این جشن با حضور اعضاي شوراي 

اسلامي شهر کرمان، شــهرداران مناطق، جمعي 
از مســوولان و تعداد کثیري از شهروندان برگزار 
شــد؛ اجرای موسیقي بومي شهرستان بم، اجراي 
نمایش به مناسبت ســالروز آزادسازي خرمشهر، 
موســیقي پاپ، مولودي خواني و اهداي جوایز به 
حضار بخش هایي از برنامه هاي این جشن بودند.
مردم از تغييرات عمراني سطح 

شهر کرمان راضي هستند
رئیس شوراي اســلامي شهر کرمان در جشن 
بزرگ شــعبانیه و گرامیداشت سوم خردادگفت: 
بســیاري از اساتید دانشــگاه و نیز سایر مردم از 
تغییرات عمراني که در سطح شهر کرمان در حال 
رخ دادن اســت، راضي هستند و معتقدند که شهر 

کرمان در حال تحول و تغییر مثبت است.
مهندس علي اکبر مشــرفي در جشــن بزرگ 
شــعبانیه و گرامیداشــت ســوم خرداد سال روز 
آزادسازي خرمشهر که به همت معاونت فرهنگي 
اجتماعي شــهرداري کرمان و شــهرداري منطقه  
چهــار، در کنار دریاچه  پردیســان قائم با حضور 
اعضاي شوراي اســلامي شهر، شهرداران مناطق، 
جمعي از مســوولان و تعداد کثیري از شهروندان 
برگزار شــد؛ با تبریک میلاد منجي عالم بشریت 
حضرت مهدي موعود )عج ( و ســال روز آزادسازي 
خرمشــهر گفــت: از شــهردار کرمان بــه خاطر 

زحماتي که براي عمران و آباداني شهر مي کشند؛ 
تشکر مي کنیم.

وي ادامه داد: این تغییرات و ســاخت و سازها، 
باعث تقویت روحیه و شادابي و نشاط افراد خواهد 
شد. مشــرفی با اشاره به این که بودجه شهرداري 
کرمــان در ســال جاري بــه 600 میلیارد تومان 
افزایش یافته اســت، ادامه داد: این رقم نسبت به 
سال گذشــته 200 میلیارد تومان افزایش داشته 

که در این شــرایط رکود اقتصادي، باعث رضایت 
و خوشحالي است.

وي تصریح کرد: در زماني که در بیشــتر جاها 
رکود وجــود دارد؛ در شــهرداري کرمان 1000 
میلیارد تومان پروژه  عمراني در حال اجراســت و 
به هر جا که برویم کاري در حال انجام اســت که 
باعث امیدواري اســت و ان شاءالله به زودي شاهد 

شهري زیبا خواهیم بود.

دانش روز؛

نیاز ضروری یک دبیر تربیت بدنی  

شهردار کرمان خبر داد:

جانمایی چهار و نیم کیلومتر مسیر پیاده روي کنار دریاچه  پردیسان قائم

آگهی حصر وراثت 
بشرح   1 شناسنامه  دارای  محمد  فرزند  ملک زاده داورانی  فردین 
دادخواست شماره 950153 مورخ 95/3/٤ توضیح داده شادروان محمد 
ملک زاده داورانی فرزند علی به شناسنامه ٤ در تاریخ 95/1/16 در شهر زرند 

فوت شده و وراثت منحصر حین الفوت وی عبارتند از:
1 - ایران جعفری جرجافکی فرزند اکبر به شماره شناسنامه ٤، تاریخ تولد 

1326 صادره از زرند همسر متوفی
2 - فردین ملک زاده داورانی فرزند محمد شماره شناسنامه 1، تاریخ تولد 

13٤9 صادره از زرند فرزند متوفی
لذا مراتب یک نوبت در روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می شود 
چنانچه کسی اعتراض دارد یا وصیت نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد 
ظرف مدت یک ماه از نشر آگهی به شورای حل اختلاف تقدیم دارد والا 
گواهی صادر خواهد شد و هر وصیتنامه ای جز رسمی و سری که بعد از 

این موعد ابراز شود از درجه اعتبار ساقط است. م - الف 87
دفتر شورای حل اختلاف شماره 4 شهرستان زرند - هانيه 
رحمانی 

اجرائيه
مشخصات محکوم له: مصطفی جوکار کریم آبادی فرزند جواد به نشانی 

کرمان - زرند خیابان پزشک کوچه ٤ منزل شخصی
مشخصات محکوم علیه: شهربانو فلاح پوستین سرائی فرزند علی نقی به 

نشانی کرمان - زرند مجهول المکان

محکوم به: 
و  شماره  به  مربوطه  حکم  اجرای  درخواست  موجب  به  تعالی،  بسمه 
شماره دادنامه مربوطه 9٤099738610007٤5 محکوم علیه محکوم 
است به حضور در یکی از دفاتر اسناد رسمی جهت تنظیم و انتقال سند 
خودروی سمند با مشخصات اتومبیل سواری سمند lx به شماره موتور 
12٤8808001٤ و شاسی 802972ccf1 را می نماید و پرداخت نیم 
عشر دولت به مبلغ دویست و پنجاه هزار تومان نیز برعهده محکوم علیه 

می باشد. 
محکوم علیه مکلف است از تاریخ ابلاغ اجرائیه: 1 - ظرف ده روز مفاد آن 
را بموقع اجرا گذارد )ماده 3٤ قانون اجرای احکام مدنی( 2 - ترتیبی برای 
پرداخت محکومٌ به بدهد 3 - مالی معرفی کند که اجرا حکم و استیفا 
محکومٌ به از آن میسر باشد. چنانچه خود را قادر به اجرای مفاد اجراییه 
نداند باید ظرف سی روز کلیه اموال خود را شامل تعداد یا مقدار و قیمت 
همه اموال منقول و غیرمنقول ، به طور مشروح مشتمل بر میزان وجوه 
نقدی که به هر عنوان نزد بانک ها و موسسات مالی و اعتباری ایرانی یا 
خارجی دارد به همراه مشخصات دقیق حساب های مذکور و کلیه اموالی 
که او به هر نحو نزد اشخاص ثالث دارد و کلیه مطالبات او از اشخاص ثالث 
و نیز فهرست نقل و انتقالات و هر نوع تغییر دیگر در اموال مذکور از زمان 
یک سال قبل از طرح دعوای اعسار به ضمیمه دادخواست اعسار به مقام 
قضائی ارائه نماید والا به درخواست محکوم له بازداشت می شود )مواد 8 و 
3 قانون نحوه اجرای محکومیت مالی 139٤( ٤ - خودداری محکوم علیه 

از اعلام کامل صورت اموال به منظور فرار از اجرای حکم، حبس تعزیری 
درجه هفت را در پی دارد. )ماده 3٤ قانون اجرای احکام مدنی و ماده 20 
ق. م. ا و ماده 16 قانون نحوه اجرای محکومیت مالی 139٤( م - الف 89 
متصدی امور دفتری شورای حل اختلاف شماره 10 شهرستان 
زرند - فاطمه محمدی
ریيس دادگاه - علی اکبر عباس تبار

آگهی ابلاغ وقت دادرسی
شماره پرونده: 9٤09983٤38100678 بایگانی 102/950386

شاکی: تورج جوکار فرزند مهرعلی با وکالت خانم مینا سهرابی
مشتکی عنه: منصور میرزایی فرزند علی ، مجهول المکان 

موضوع: فروش مال غیر
بر اساس ماده 17٤ قانون آیین دادرسی کیفری به آقای منصور میرزایی 
فرزند علی مجهول المکان ابلاغ و احضار می گردد که شاکی آقای تورج 
جوکار فرزند - شکایتی علیه شما مبنی بر فروش مال غیر به شعبه 102 
دادگاه کیفری 2 زرند تسلیم که به کلاسه بالا ثبت و وقت رسیدگی به 
تاریخ 95/٤/8 ساعت 9/30 صبح تعیین گردیده است بدین وسیله حسب 
دستور دادگاه مراتب یک نوبت در یکی از روزنامه های کثیرالانتشار محلی 
درج می گردد تا متهم در وقت مقرر جهت دفاع از خود در این دادگاه 

حاضر شود. م - الف 90
رسول باران زاده -  ریيس شعبه 102 دادگاه کيفری 2 زرند

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسنادواملاک حوزه ثبت ملک زرند

هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي
اگهي موضوع ماده3قانون وماده13آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند 

رسمي
اراضي  ثبتي  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  شماره139560319008000170هیات  برابررأي 
وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضي 
آقای حسین برهانی زرندی فرزند ماشاءاله به شماره شناسنامه 559٤ صادره از زرند در یک باب خانه به مساحت 
253/٤5 متر مربع پلاک 1660 فرعي از 2389 اصلي واقع در بخش 13 کرمان زرند خیابان پوریای ولی کوی 
10 خریداری از محل مالکیت محمود ذکائی مالک رسمی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 
15روزآگهي مي شود در صورتي که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار 
اولین اگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید، ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف٤٤
تاریخ انتشار نوبت اول:95/3/5        تاریخ انتشار نوبت دوم:95/3/19

سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور

اداره کل ثبت اسناد و املاک 
استان کرمان

اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان زرند

حسين توحيدي نيا
رئيس ثبت اسناد واملاک شهرستان زرند
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::::: |حوادث| :::::

دستگيری 23 نفر در یک پارتی شبانه 
در کرمان

دادســتان عمومی و انقلاب مرکز اســتان کرمان از 
دســتگیری 23 نفر در یک پارتی شبانه خبر داد و گفت: 
متاسفانه اخیرا گزارش های رصد فضای مجازی حکایت 
از تــلاش افراد معلوم الحالی برای ترویج این پدیده قبیح 

مجرمانه دارد. 
دادخدا ســالاری اظهارداشت: در پرونده اخیر فردی 
که نقش محوری را در برپایی پارتی ایفا می نمود از طریق 
کانال تلگرامی خود افرادی را برای شرکت در این پارتی 
دعوت می نموده است. وی افزود: عمل وی حاوی بزه های 
شــرب خمر، دایر کردن مرکز فساد و ارتکاب فعل حرام 

منجر به جریحه دار شدن عفت عمومی بود. 
ســالاری گفــت: در اجرای قانون و ضوابط اســلامی 
مصمم هســتیم و اجازه نمی دهیم افــراد به اعمال ضد 
انقلاب و یا با تحت پوشــش فروش اجناس بنجل قاچاق 
خــود در قالب مزون لباس که در حاشــیه پارتی برگزار 
می کنند دامــن جامعه را  لکــه دار نمایند و ارزش های 

اسلامی را نادیده بگیرند. 
وی از پلمپ محل برگزاری این جشن توسط بازپرس 
پرونــده خبرداد و با بیان اینکه اجازه نمی دهیم با آبروی 
جامعه بازی شــود، اظهارداشــت: تحقیــق از متهمان 
ایــن پرونده که اقدام به شــرب خمــر و رقص مختلط 
با پوشــش های نامناســب کرده بودند، آغاز شده است. 
دادســتان کرمان با تاکید بر پیشگیری از جرم در فضای 
مجازی و به خصوص شــبکه های اجتماعی تصریح کرد: 
دادســتانی کرمان در جهت پیشگیری از جرم در فضای 
مجــازی و به خصوص شــبکه های اجتماعــی موبایلی، 
اشــراف لازم را داشته و رصد و کنترل دقیقی به صورت 

مستمر در حال انجام است.

مرگ یک جوان زرندی در حادثه 
رانندگی

در یک حادثه رانندگی که در جاده زرند - رفســنجان 
حوالی اســماعیل آباد زرند اتفــاق افتاد، یک جوان زرندی 
جان خود را از دست داد. در این حادثه، برخورد شدید سر 
جوان موتورسوار با شیشه جلوی خودروی پژو 206  سبب 

جان باختن این جوان شد. 
دلیل این حادثه توســط مسوولین پلیس راه در دست 

بررسی می باشد.

توقيف پژو 206 با 25 ميليون ریال 
خلافي در زرند

رییس پلیس راهور شهرســتان زرنــد از توقیف یک 
دســتگاه خودروي پژو 206 با 25 میلیون ریال خلافي 
در این شهرستان خبر داد. سرگرد علي زماني در تشریح 
این خبر گفت: ماموران پلیس راهور این شهرســتان در 
اجراي طرح برخورد با تخلفات حادثه ســاز یک دستگاه 

خودرو پژو  206 را متوقف کردند. 
وي افزود: پس از استعلام از وضعیت خودرو مشخص 
شــد خودرو مذکور داراي ٤3 فقره تخلف پرداخت نشده 
جمعا به مبلغ 25 میلیون ریال اســت. این مقام انتظامي 
خاطرنشــان کرد: بــه صورت روزانه از طریق اســتعلام 
سامانه اجراییات از خودروهایي که در محورهاي عمومي 
مرتکب تخلف مي شــوند ضمن اعمال قانون در صورتي 
که میزان خلافي این خودروها از 10میلیون ریال بیشتر 
باشــد برابر تبصره ماده 8 قانون رســیدگي به تخلفات 
متوقف و جهت ســیر مراحل قانوني به پارکینگ منتقل 

مي شوند. 
رییــس پلیس راهور شهرســتان زرنــد در پایان از 
رانندگان خواست تا با استعلام از سامانه اینترنتي راهور 
120 و ســامانه پیامکي 1101202020 تخلفات خودرو 

خود را رصد کنند.

واژگوني سواري پژو ، یک کشته بر 
جاي گذاشت 

رییس پلیس راه اســتان کرمان از جان باختن یک نفر 
بر اثر واژگوني یک دســتگاه ســواري پژو ٤05 در محور 
روستایي پشت کوه از توابع شهرستان کوهبنان خبر داد. 
ســرهنگ یوســف نجفي گفت: پس از دریافت خبر 
واژگوني یک دســتگاه خودرو سواري پژو ٤05  در محور 
روستایي پشت کوه از توابع شهرستان کوهبنان، ماموران 

پلیس راه در محل حادثه حاضر شدند. 
وي افزود:در بررســي هاي اولیه مشخص شد تخطي 
از ســرعت مطمئنه راننده سواري پژو موجب بروز حادثه 
شده است. رییس پلیس راه استان بیان داشت: متاسفانه 
بر اثر این واژگوني، راننده به شــدت مجروح و به همین 

دلیل در صحنه جان خود را از دســت داد. 

نشت بنزین موتورسيکلت جان جوان 
25 ساله را گرفت 

جانشــین فرمانــده انتظامــي شهرســتان کرمان از 
فــوت یک جوان 25 ســاله در اثر نشــت بنزین از باک 
موتورســیکلت و سوختگي شدید خبرداد و گفت: در پي 
اعــلام مرکز فوریت هاي 110 مبني بــر وقوع یک مورد 
مرگ مشکوک در بیمارستان شفا، ماموران کلانتري 13 

کرمان به محل اعزام شدند. 
سرهنگ علي کشــاورزي افزود: با حضور ماموران در 
بیمارســتان مشخص شــد یک جوان 25 ساله به دلیل 
سوختگي شــدید فوت کرده است. وی خاطرنشان کرد: 
بســتگان متوفــي علت فوت وي را نشــت بنزین از باک 

موتورسیکلت و سوختگي شدید عنوان کرده اند.

انتظامي شهرستان جیرفت از  جانشین فرمانده 
شناسایي و دستگیري دو قاتل فراري پس از گذشت 
یک سال خبر داد.  سرهنگ نبي ا... میرافضلي گفت 
یکي  در  قتل  فقره  دو  وقوع  پي  در  : سال گذشته 
انتظامي  ویژه  تیم  بلافاصله  مجاور  روستاهاي  از 
شهرستان جیرفت براي بررسي موضوع به محل اعزام 
شدند. وي ادامه داد: در بررسي هاي اولیه مشخص شد 
تعدادي از جوانان شرکت کننده در مراسم عروسي 
پس از مشاجره لفظي اقدام به نزاع دسته جمعي با 

یکدیگر مي کنند که در نهایت با وساطت میهمانان 
خاتمه  طرفین  بین  نزاع  مراسم،  در  شرکت کننده 
مي یابد. این مقام انتظامي تصریح کرد: پس از خاتمه 
مراسم، دو نفر از افراد شرکت کننده در نزاع با نقشه 
قبلي و قصد انتقام گیري به منزل یکي از طرف هاي 
نزاع مراجعه و با ضربات متعدد چاقو اقدام به قتل 
دو نفر از افراد خانواده مي کنند و متواري مي شوند. 
میرافضلي بیان داشت: قاتلان در لحظات اولیه پس 
استان هاي هم جوار متواري  به  از وقوع قتل سریعا 

شدند و محل اختفاي خود را به صورت مداوم تغییر 
می دادند و هیچ سرنخي از خود باقي نمي گذاشتند. 
براي  پلیسي  اقدامات  رو  این  از  کرد:  تصریح  وي 
واقع  ثمر  مثمر  نامبردگان  دستگیري  و  شناسایي 
نشده بود لذا پرونده براي رسیدگي به صورت ویژه 
در اختیار اکیپي مجرب از کارآگاهان پلیس آگاهي 

جیرفت قرار گرفت. 
استفاده  با  پلیس  کارآگاهان  گفت:  میرافضلی 
اقدامات اطلاعاتي، تلاش شبانه روزي چند ماهه  از 
و استفاده از تحقیقات نامحسوس دریافتند که دو 
قاتل قصد دارند مقادیري مواد مخدر را از استان هاي 
تصریح  وي  کنند.  منتقل  کشور  مرکز  به  جنوبي 

به  آگاهي  پلیس  کارآگاهان  دلیل  به همین   : کرد 
صورت شبانه روزي و نامحسوس محل تردد احتمالي 
متهمان را تحت نظر قرار دادند. این مقام مسوول 
افزود: سرانجام ماموران پس از اخذ نیابت قضایي در 
یک عملیات ضربتي یکي از قاتلان را که در حال 
جابه جایي 2٤ کیلوگرم مواد مخدر از نوع تریاک بود 
را دستگیر کردند. میر افضلي ادامه داد: در عملیات 
دوم ماموران با انجام اقدامات فني و پلیسي یکي دیگر 
از قاتلان را که با قرار قبلي قصد پیوستن به هم دست 
خود داشت را در محور مواصلاتي شهرستان دستگیر 
و به مقر پلیس آگاهي انتقال دادند. جانشین فرمانده 
انتظامي جیرفت در پایان خاطرنشان کرد: متاسفانه 

زمان  در  تصمیم گیري  و  لازم  هاي  مهارت  فقدان 
عصبانیت منجر به بروز این اتفاق شوم شده است که 
دو نفر را به آغوش سرد خاک سپرده و دو نفر دیگر را 

نیز با آینده اي تباه روبه رو ساخته است. 

:::::::::::::::::::::::: | خبر | ::::::::::::::::::::::::

 پليس جيرفت به فرار یک ساله دو قاتل پایان داد 

کارگــر قصابی با معرفی خود بــه عنوان تاجر 
تحصیل کــرده دختر جــوان را در فضای مجازی 
فریــب داد و با او ازدواج کرد، این در حالی اســت 
که این زندگی تنها یک ماه دوام آورد و ســرانجام 

به جدایی انجامید.
به گزارش ایران، دختــر جوان وقتی موبایلش 
را در دســت گرفته بود و بــه وعده های رنگارنگ 
پســری گوش می داد هرگز تصــور نمی کرد همه 
حرف هایش دروغ و فریب باشــد اما حالا که پشت 
در دادگاه خانواده ونک ایستاده با یادآوری لحظاتی 
که فکر می کرد خوشــبخت ترین دختر دنیاست، 
اشک حسرت می ریخت و منتظر بود هرچه زودتر 

حقش را از همسر دروغگویش بگیرد.
 زن جوان با هزاران ســوال بی جواب در ذهنش 
روبــه روی قاضی قرار می گیــرد و می گوید: بارها 
شــنیده بودم که می گفتند دوستی های اینترنتی 
پایان خوشــی ندارد اما وقتی با فرهاد آشــنا شدم 
نگاهــم تغییر کرد و به خودم گفتم او با همه فرق 
دارد. من در تهران زندگی می کنم و او از ســمنان 
تماس می گرفت اما احساس و ارتباط مان به قدری 
دل نشــین به نظر می آمد که این فاصله برای مان 
مهــم نبود. فرهاد برای دیدن مــن چندین بار به 
تهران آمد ظاهر موجه و مودبی داشت، ماشین های 
کنم کــه کار و درآمد خوبــی دارد اما خیلی دیر گردش می رفتیم و ظواهر امر باعث شــده بود باور لوکس و گرانقیمتی را ســوار می شــد و با هم به 

فهمیدم که همه آن ماشــین ها کرایه ای و خودش 
یک کارگر قصابی است.

این زن 27 ساله در حالی که آشفته شده و اشک 
می ریزد، ادامه می دهد: این جوان فریبکار همیشه 
می گفت دختر رویاهایش را پیدا کرده و می خواهد 
من همســرش شــوم به همین خاطر وقتی از من 
خواستگاری کرد به درخواستش جواب مثبت دادم 
اما نمی خواســتیم خانواده هایمان بفهمند که ما از 
طریق اینترنت با هم آشــنا شده ایم برای همین به 
دروغ گفتیم به واســطه یکی از دوستان با هم آشنا 
شــده ایم و قصد ازدواج داریم. من لیسانس شیمی 
دارم و او هم می گفت لیسانس کامیپوتر دارد ولی 
به خاطر تجربــه اش در بازار، کار تجاری می کند و 
منبــع درآمدش از این طریق اســت. از صداقتش 
خوشم آمده بود ولی نمی دانستم همه این حرف ها 

دروغ است.
بعــد از درجریان قرار گرفتن خانواده ها به عقد 
هــم درآمدیم. همان اوایل کم کــم به رفتارهای 
همســرم شــک کردم. دیگر خبری از ماشین های 
لوکــس و گرانقیمــت نبود، کار و بــازاری وجود 

نداشــت و از طریق دوستانش فهمیدم در قصابی 
کارگری می کنــد و همه این مدت مرا فریب داده 

است.
حالا از خانواده ام خجالت می کشــم و نمی دانم 
چــه بگویم، می خواهم مهریه 500 ســکه ای ام را 
ببخشــم و فقط طلاق بگیرم تــا دیگر او را نبینم. 
این جوان فریبکار حتی سواد سیکل را هم نداشت 
و من با ساده دلی حرف هایش را قبول می کردم. او 
هم موافقت کرده از هم به صورت توافقی جدا شویم 
و فقط می خواهم زودتر به پرونده ام رسیدگی شود.

این زن جوان با تاسف می گفت: اشتباه کرده ام 
با اینکه تجربه دوستانم را دیده بودم و می دانستم 
با دوســتی های اینترنتی به جایی نرسیده اند ولی 
من فکر می کردم دوســتی ما با بقیه فرق دارد. ای 
کاش از اول زندگی ام هشیار می شدم، شاید همان 

زمان خانواده ام جلویم را می گرفتند.
 بــا اظهــارات ایــن زن فریب خــورده قاضی 
همســرش را بــه دادگاه احضار کرد تا در جلســه 
آینده با شــنیدن حرف های این جوان حکم طلاق 

را صادر کند و پرونده این زندگی را ببندد.

رییس کل دادگســتری اســتان کرمان گفت: 
در اســتان کرمان مواد مخدری تولید نمی شود اما 
جرایمی که منشــا مواد مخدر دارند، در این استان 
یک تهدید به شــمار می رود. یدا... موحد در شورای 
قضایی اســتان کرمان با حضور معــاون فرهنگی 
قوه قضاییه افزود: هم جواری با اســتان سیستان و 
بلوچستان و هم مرزی آن استان با بزرگترین کشور 
تولیدکننده مواد مخدر، از مشــکلات استان کرمان 
به شــمار مــی رود. وی ادامــه داد: 75 درصد مواد 
مخدر تولید شــده در افغانستان و ورودی به کشور 
از پهنای اســتان کرمان عبــور می کند که این امر 
وضعیت فرهنگی، اقتصادی و سایر حوزه های استان 

کرمان را تحت تاثیر قرار می دهد.

بخش عمده تهدیدات استان 
کرمان وارداتی هستند

رییس کل دادگستری استان کرمان عنوان کرد: 
بخش عمده تهدیدات استان کرمان وارداتی هستند.
وی افزود: اســتان کرمان خــط مقدم مبارزه با 
مواد مخدر اســت و مردم این اســتان هزینه های 
زیــادی برای مقابله با این پدیده پرداخته اند اما این 
اســتان به میزان مورد انتظار، مورد توجه مسوولان 

کشوری قرار نگرفته اســت. رییس شورای قضایی 
اســتان کرمان، ورود حجم بالای اتبــاع بیگانه به 
استان کرمان را یکی دیگر از مشکلات استان کرمان 
برشمرد و اظهار کرد: روزانه 1500 تا دو هزار نفر از 
اتباع غیر مجاز از پهنه استان کرمان عبور کرده و یا 
در اســتان رسوب می کنند و این در حالی است که 
این افراد با مردم استان کرمان تفاوت های فرهنگی، 
اخلاقی و دینی دارند. وی تصریح کرد: ربایش اتباع 
بیگانه نیز یکی از تهدیدات اســتان کرمان به شمار 

می رود که در آینده ممکن است گسترش یابد.
موحد خشکســالی را از دیگر تهدیدات اســتان 
کرمان برشمرد و گفت: دستگاه قضایی در این زمینه 
نیز در حال حاضر درگیر است اما در آینده می تواند 
مشکل سازتر شود. وی اظهار کرد: وجود سلاح های 
غیر مجاز نیز از تهدیدات استان هستند که ظرفیت 
جنایی استان کرمان را به شدت تحت تاثیر قرار داده 
است. رییس کل دادگستری استان کرمان قتل های 
ناموسی را از دیگر مشکلات استان کرمان برشمرد 
و گفت: در استان کرمان با 280 قاضی در 29 حوزه 

قضایی در حال ارایه خدمات قضایی هستیم.
مشکلات ناشی از تنوع اقليمی 

استان کرمان

وی بیــان کرد: وســعت بــالا و جمعیت حدود 
ســه میلیون نفری اســتان کرمــان، کار مدیریت و 
خدمات رسانی در حوزه قضایی، اجتماعی، فرهنگی و 

سایر حوزه ها را دشوار و هزینه بر می کند.
موحــد به وجود 9 اقلیم آب و هوایی در اســتان 
کرمان نیز اشــاره کرد و گفت: ایــن تنوع اقلیم نیز 

هــم برکاتی را به دنبــال دارد و در کنار آن موجب 
دشواری هایی می شود.

وی تاکید کرد: تنوع فرهنگی در اســتان کرمان 
نیز موجب برنامه ریزی مناسب در حوزه فعالیت های 
حوزه های مختلف می شــود تا برنامه ها با فرهنگ هر 

منطقه انطباق لازم را داشته باشند.

وی بــه ظرفیت های تاریخی و فرهنگی اســتان 
کرمان نیز اشــاره  کرد و گفت: این اســتان بهشت 
معادن کشور اســت و در حوزه کشاورزی نیز حدود 

30 درصد باغات کشور در این استان وجود دارد.
موحــد افزود: اســتان کرمان قطب دانشــگاهی 
جنوبشــرق کشور نیز به شمار می رود و در بسیاری 
از حوزه ها ی دیگر نیز به عنوان یک قطب به شــمار 

می رود.

ورود 161 هزار پرونده به شوراهای 
حل اختلاف

وی یادآور شــد: در 18 شهرستان استان کرمان 
دادگســتری و در مابقی شهرستان ها دادگاه بخش 
را داریم و در کنار آن ها 323 شــعبه شــورای حل 
اختلاف شــهری و روستایی در استان کرمان فعال 

هستند. 
رییس کل دادگستری استان کرمان یادآور شد: 
در سال گذشته ٤80 هزار پرونده در مقاطع مختلف 
وارد شده است و علاوه بر ورودی ها، 12/5 درصد از 

پرونده های مانده نیز مختومه شده است.
وی یادآور شــد: در سال گذشته همچنین 161 
هزار پرونده وارد شوراهای حل اختلاف شده است.

خواستگار شیک پوش اینترنتی، قصاب بود!

سونامی عبور افاغنه غير مجاز؛
هر 3 دقیقه، 4 افغانی غیر مجاز از کرمان عبور می کند!

انتظامي شهرستان جیرفت  فرمانده 
از دســتگیري یک شرور سابقه دار حین 
سرقت مسلحانه یک دســتگاه خودرو، 
خبر داد و گفت: به مخلان نظم و امنیت 
اجــازه جولان نخواهیم داد. ســرهنگ 
مهریار ســعیدي گفت: جواني 30 ساله 
که به گفته شــاهدان در شــرایط عادي 
قرار نداشته با یک دستگاه موتورسیکلت 
و تهدید اسلحه قصد سرقت یک دستگاه 
خــودرو را مي کندکــه در این راه موفق 

نمي شود و پس از آن، اقدام به فرار مي کند. وی تصریح کرد: سارق 
که خود را در سرقت خودرو ناکام مي بیند به درب منزلي مراجعه 
مي کند و پس از گشوده شدن درب توسط صاحب منزل، با تهدید 
اســلحه قصد اخاذي از وي را داشته که در حین گشت، کلانتري 

11 سریعا در محل حضور مي یابد. سعیدي 
گفت: سارق به محض مشاهده اکیپ گشت 
کلانتري قصد درگیري با ماموران را داشت 
که با اقدام سریع و ضربتي ماموران دستگیر 
و در بازرســي بدني وي یک قبضه ســلاح 
غیرمجاز کشف شد. وی اظهارداشت: متهم 
یکي از اراذل و اوباش منطقه بود که چندین 
فقره شرارت، نگهداري اقلام ممنوعه، ایراد 
ضرب و جرح، درگیري با سلاح سرد، ایجاد 
رعب و وحشــت بین مــردم و دیگر اعمال 
منافــي عفت را در کارنامه ســیاه خود دارد. ســعیدی افزود: با 
توجه به این که احتمال مي رود برخي از ســرقت هاي مشــابه در 
شهرســتان هاي همجوار نیز توسط این فرد صورت گرفته باشد، 

تحقیقات همچنان ادامه دارد. 

شرور سابقه دار حین سرقت مسلحانه دستگیر شد 
رییس پلیس فتا اســتان کرمان از شناسایي یک صاحب خانه 
که با نیت آزار و اذیت، شــماره تلفن همراه خانم مستاجر را در 

شبکه  اجتماعي بي تالک منتشر کرده بود، خبر داد. 
به گزارش پایگاه خبري پلیس، ســرهنگ کامبیز اسماعیلي 
گفت: در پي مراجعه  خانمي به پلیس فتا و طرح شکایتي مبني 
بر انتشار شماره تلفن و مشخصات فردي وي در شبکه  اجتماعي 
بي تالک، موضوع در دستور کار کارآگاهان پلیس فتا قرار گرفت. 
وي افزود: حدود ســه ماه پیش شــخص ناشناسي از منزل 
استیجاري شــاکي اقدام به سرقت کرده که خوشبختانه موفق 
به این عمل نشده بود اما بعد از مدتي شماره تلفن و مشخصات 

فردي وي در شبکه اجتماعي بي تالک منتشر شد. 
اسماعیلي گفت: انتشــار شماره تلفن همراه خانم در فضاي 
مجازي باعث ایجاد مزاحمت براي شاکي شده بود که در همین 
زمان فرد ناشناســي به شــاکي پیام مي دهد و ادعا مي کند که 

ســارق منزل و کســي که شــماره تلفن را در شبکه اجتماعي 
بي تالک منتشر کرده را مي شناسد. 

وي بیان کرد: افسران توانمند پلیس فتا با بررسي هاي علمي 
و تخصصي و با استفاده از امکانات فني، فردي که به شاکي پیام 
داده بود را شناسایي کردند و وي طي احضاریه اي به پلیس فتا 

فراخوانده شد. 
این مقام انتظامي اظهار داشــت: در ادامه  رســیدگي به این 
پرونده، فرد مورد نظــر اعتراف کرد که از نزدیکان صاحب خانه 
شاکي است و به کمک وي که یک خانم نسبتا مسن است اقدام 

به سرقت و سپس انتشار شماره تلفن شاکي کرده است. 
رییــس پلیس فتا اســتان کرمــان در پایان گفــت: خانم 
صاحب خانــه براي اذیت و آزار مســتاجر خــود، این عمل را با 
هم دســتي یکي از نزدیکان طرح ریــزي کرده بود که در نهایت 
پرونده براي سیر مراحل قانوني به مراجع قضایي ارجاع داده شد.

صاحب خانه در فضاي مجازي نیز به دنبال اذیت مستاجر بود 

فرمانده انتظامي شهرستان کرمان گفت: شخص کلاهبرداري 
با جلب اعتماد شهروندان اقدام به اخذ وجه براي خرید ملک یا 
خودرو مي کرد و سپس مبالغ دریافتي را صرف خرید خودروهاي 

گران قیمت کرده و در سایر شهرستان ها نگهداري مي نمود. 
بــه گزارش پایگاه خبري پلیس، در پي شــکایت هاي متعدد 
شــهروندان از شــخصي مبني بر کلاهبرداري در قالب مشــاور 
معامــلات املاک و خــودرو، پیگیري ماجرا در دســتور گروه 

تجسس کلانتري 13 کرمان قرار گرفت. 
مامــوران کلانتــري 13 با انجام تحقیقات گســترده و فني 
پلیسي دریافتند که شخص کلاهبردار با جلب اعتماد شهروندان 
اقدام به اخذ وجه جهت خرید ملک یا خودرو مي کرد و ســپس 
مبالغ دریافتي را صــرف خرید خودروهاي گران قیمت کرده و 

در سایر شهرستان ها نگهداري مي نمود. 
ســرهنگ عبدالعلي روانبخش با بیان اینکه این فرد 35 ساله 
و متاهل اســت، گفت: این فرد اقدام به خرید خودرو و ملک و 

کشیدن چک بلا محل کرده است.
ســرهنگ روانبخش مبلغ کلاهبرداري شده توسط این فرد 
را پنج میلیارد تومان اعلام کرد و افزود: این پرونده 15 شــاکي 
داشــت که فرد مذکور پس از اطلاع از شکایت شاکیان متواري 

مي شود. 
رییس کلانتري 13 نیز در خصوص دســتگیري متهم گفت: 
متهــم تاکنون به 5 میلیارد تومان کلاهبــرداري اعتراف کرده 

است.
 ســرهنگ پورامینایي  اظهارداشت: همچنین از فرد یاد شده 
ســه دستگاه خودروي گران قیمت که در شهرستان هاي اطراف 
مخفي کرده بود کشــف و متهم براي بررســي بیشــتر تحویل 

مقامات قضایي شد.

علي رغم پنهان شدن در پوشش مشاوره املاک 

کلاهبردار 50 میلیاردي دستگیر شد 
- شــهروندان باید این نکته را در نظر داشــته باشند که غالب 
تبلیغــات با موضوع فروش وام ها با نرخ ســود پایین و یا دریافت 
مبالــغ بالا با ضمانت های کم، کلاهبــرداری بوده و قبل از انجام 
هرگونه اقدامی در این زمینه، نیاز به تحقیق و جمع آوری اطلاعات 

می باشد.
- هر فردی در صورت اســتفاده از گوشــی های تلفن همراه 
 preview هوشمند حتما باید نسبت به غیرفعال نمودن گزینه
message  اقــدام نماید زیرا کــه در صورت فعال بودن این 
گزینه حتــی در صورت دارا بودن قفل نرم افــزاری نیز، دیگران 
می تواننــد پیش نمایشــی از پیام های دریافتی افــراد را مطالعه 
نمایند، در حالی که متن این پیام ها ممکن است کد اعتبارسنجی 
شبکه های دسترسی غیرمجاز به فضای مجازی بوده که جرم تلقی 

شده و زمینه ساز پیگرد قانونی خواهد بود.
- برخی از افراد سودجو با راه اندازی سایت های خرید و فروش 
ارز اقــدام به تبلیغ در فضای واقعی و جذب متقاضیان خرید ارز 
در سطح جامعه نموده اند، این افراد با جلب اعتماد مشتری مبنی 
بر بازدید از ســایت خریــد ارز الکترونیکی، بعد از پرداخت وجوه 
مورد درخواست، دیگر پاسخگوی مشتری نبوده و هیچ گونه ارزی 

تحویل مشتری داده نمی شود.
- مرکــز توســعه تجــارت الکترونیکی متولــی اعطای نماد 

اعتمــاد الکترونیکی 
ســایت های  بــه 
فروشــگاهی مجــاز 
بنابرایــن  اســت، 
عزیــز  هموطنــان 
دقت داشــته باشند، 
جلوگیــری  بــرای 
سوءاســتفاده  از 
سایبری  سودجویان 
امــکان  حــد  تــا 

از ســایت های فروشــگاهی که دارای نماد اعتمــاد الکترونیک 
enamad هستند خرید اینترنتی انجام دهند.

- راه اندازی ســایت های شرط   بندی و قمار در فضای مجازی 
توسط برخی از افراد سودجو، افراد ساده لوح را طعمه سرکرده های 
این سایت ها قرار داده و متضرر شده و از جهتی با عنایت به جرم 
بودن این موضوع، برابر ماده 705؛ قماربازی با هر وسیله ای ممنوع 
و مرتکبین آن به یک تا شــش ماه حبس یا تا 7٤ ضربه شــلاق 
محکوم می شوند و در صورت تجاهر به قماربازی به هر دو مجازات 

محکوم خواهند شد.
معاونت اجتماعی فرماندهی نيروی انتظامی شهرستان زرند

هشدارهای پليسی

آشنایی با چند مورد از آسیب های موجود در فضای مجازی
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َّذِینَ أسَْرَفُوا عَلیَ أنَفُسِهِمْ لَا تقَْنَطُوا  قُلْ یاَ عِبَادِيَ ال
َّهُ هُوَ الغَْفُورُ  نوُبَ جَمِیعًا إنِ َ یغَْفِرُ الذُّ ِ إنَِّ اللهَّ مِن رَّحْمَةِ اللهَّ

الرَّحِیمُ)زمر/53(
: ای بندگان من که بر زیان خویش  ترجمه: بگو 
اسراف کرده اید، از رحمت خدا مایوس مشوید زیرا خدا 

همه گناهان را می آمرزد اوست آمرزنده و مهربان.
آیات  در  تهدیدهای مکرری که  دنبال  به  تفسير: 
گذشته در مورد مشرکان و ظالمان آمده بود در این آیات 
راه بازگشت را توأم با امیدواری به روی همه گنهکاران 

می گشاید زیرا هدف اصلی از همه این امور، تربیت و 
هدایت است نه انتقامجویی و خشونت، با لحنی آکنده از 
نهایت لطف و محبت، آغوش   رحمتش را به روی همگان 
باز کرده و فرمان عفو آن ها را صادر نموده می فرماید: به 
آن ها بگو ای بندگان من که بر خودتان اسراف و ستم 
کرده اید از رحمت خداوند نومید نشوید که خدا همه 
گناهان را می بخشد. دقت در تعبیرات این آیه نشان می 
دهد که از امیدبخش ترین آیات قرآن مجید نسبت به 
همه گنهکاران است، شمول و گستردگی آن به حدی 

است که طبق روایتی امیرمومنان علی)ع( فرمود: در تمام 
قرآن آیه ای وسیع تر از این آیه نیست. در اینجا دو مساله 
فکر مفسران را به خود مشغول ساخته که اتفاقا راه حل 
آن در خود آیه و آیات بعد نهفته است. نخست اینکه: آیا 
عمومیت آیه همه گناهان حتی شرک و گناهان کبیره 
دیگر را فرا می گیرد؟ اگر چنین است پس چرا در آیه 
٤8 سوره نساء شرک از گناهان قابل بخشش استثناء 
شده است؟ و دیگر اینکه: آیا این وعده غفران که در آیه 
مورد بحث آمده، مطلق است یا مشروط به توبه و مانند 
آن؟ البته این دو سوال به هم مربوط است و پاسخ آن 
را در آیات بعد به خوبی می توان یافت زیرا سه دستور 
در آیات بعد داده شده که همه چیز را روشن می سازد: 
انیبوا الی ربکم)به سوی پروردگارتان بازگردید( و اسلموا 

له)در برابر فرمان او تسلیم شوید( واتبعوا احسن ما انزل 
الیکم من ربکم)پیروی کنید از بهترین دستوراتی که از 
سوی پروردگارتان بر شما نازل شده(. این دستورهای 
سه گانه می گوید درهای غفران و رحمت به روی همه 
بندگان بدون استثنا گشوده است مشروط بر اینکه بعد 
از ارتکاب گناه به خود آیند، و تغییر مسیر دهند، رو به 
سوی درگاه خدا آورند، در برابر فرمانش تسلیم باشند و 
با عمل، صداقت خود را در این توبه و انابه نشان دهند، 
به این ترتیب نه شرک از آن مستثناست و نه غیر آن، 
و نیز مشروط بودن این عفو عمومی و رحمت واسعه به 
شرایطی غیرقابل انکار است. و اگر می بینیم در آیه ٤8 
سوره نساء بخشش و عفو مشرکان را استثنا کرده در 
مورد مشرکانی است که در حالت شرک از دنیا بروند، نه 

آنها که بیدار شوند و راه حق پیش گیرند، چراکه اکثریت 
قریب به اتفاق مسلمانان صدر اسلام چنین بوده اند. اگر 
حال بسیاری از مجرمان را در نظر بگیریم که بعد از انجام 
گناهان کبیره چنان ناراحت و پشیمان می شوند که باور 
نمی کنند راه بازگشتی به روی آن ها باز باشد و آن چنان 
خود را آلوده می دانند که با هیچ آبی قابل شست وشو 
نیستند، می پرسند آیا به راستی گناهان ما قابل بخشش 
است؟ آیا راهی به سوی خدا برای ما باز است؟ آیا پلی در 
پشت سر ما وجود دارد که ویران نشده باشد؟ مفهوم آیه 
را به خوبی درک می کنیم، زیرا آن ها آماده هرگونه توبه اند 
ولی گناه خود را قابل بخشش نمی دانند، مخصوصا اگر 
بارها توبه کرده باشند و شکسته باشند. این آیه به همه 

آن ها نوید می دهد که راه به روی همه شما باز است. 

::: |فرهنــگ| :::
امیدبخش ترین آیه قرآن

در محضر قرآن

در مدرسه  ابتدایی شاهد کرمان؛
طرح همکلاسی آسمانی اجرا شد

بــه  منظور ترویج فرهنــگ ایثار و شــهادت در بین 
دانش آموزان مقطع ابتدایی، طرح همکلاســی آســمانی 
در طول ســال تحصیلی در مدرسه  ابتدایی شاهد کرمان 

برگزار شد.
براســاس این طرح، کلاس های مدرسه به نام شهدای 
دانش آمــوز نامگذاری شــده و در موقعیت های مختلف، 
خانواده های همان شــهید به کلاس درس دعوت شدند و 
دانش آمــوزان با اجرای ویژه برنامه  خاص، ضمن زنده نگه 
داشتن یاد و خاطره  شهدا، از خانواده  شهید تجلیل کردند.
آخریــن برنامه از طرح همکلاســی آســمانی نیز، با 
حضور خانواده  شــهید »محمدرضا توفیق« در پایه  ششم 
مدرســه  ابتدایی شاهد کرمان برگزار شد که مادر بزرگوار 
شــهید ضمن پاسخ گویی به پرسش های دانش آموزان، از 
خاطرات و خصوصیات فرزند شهیدش مطالبی بیان کرد.
در این مراسم محمدرضا حسنی سعدی مدیرکل بنیاد 
شــهید و امور ایثارگران اســتان کرمان نیز ضمن تقدیر 
از دســت اندرکاران برگزاری طرح همکلاســی آسمانی، 
اجرای این طرح را موفق دانســت و گفت: با اجرای طرح 
هم کلاسی آسمانی می توان نسل فعلی را با شهدای دوران 

دفاع مقدس و فرهنگ ایثار و شهادت آشنا کرد.

جشنواره ملی شعر رضوی در 2 هزار 
نقطه جهان برگزار می شود

مدیرعامــل بنیــاد بین المللــی امام رضــا)ع( گفت: 
جشــنواره ملی شعر رضوی در سال جاری با 18٤ شاخه 

و در دو هزار نقطه جهان برگزار می شود.
ســیدجواد جعفری در نشست اتاق فکر جشنواره ملی 
شــعر رضوی کرمان افزود: سال گذشــته این جشنواره 
در 719 نقطه دنیا برگزار شــده بود که امســال میزبانان 
جشــنواره بــه دو هزار افزایش یافتنــد و تفاهم نامه های 

مربوطه نیز امضا شده است.
وی بیان کرد: جشــنواره فرهنگی و هنری رضوی در 
راستای اهداف وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و با هدف 
رشــد فضایل اخلاقی براساس ایمان و تقوا، رواج فرهنگ 
و هنر اسلامی و ایجاد وحدت بین مسلمانان شکل گرفته 
و هر سال به شکل گسترده تری در سراسر ایران اسلامی 

و سرتاسر جهان در حال برگزاری است.
مدیرعامــل بنیاد بین   المللی امــام رضا)ع( گفت: تنها 
راه بیمــه کردن جامعه از چالش ها و معضلات، اســتفاده 
از سیره اهل بیت)ع( است و با عمل به سیره اهل بیت که 
آینه آیات قرآنی هســتند، جامعه به سمت تعالی، آرامش 
و عبودیــت حرکت می کند. وی اظهارداشــت: به جهت 
دلدادگی که هنرمندان و اصحاب فرهنگ و هنر نســبت 
به ســاحت مقدس رضوی دارند، فعالیت ها در آثار آن ها 

در این حوزه فاخرتر و قابل توجه تر است.
جعفری افزود: ایجاد مضمون های جدید، آموزش های 
مناسب، برپایی کارگاه های آموزشی و استفاده از محققان 
و اســاتید برای رشد و پویایی هرچه بیشتر جشنواره های 

رضوی برنامه ریزی شده است.

دانشجوی 78 ساله سيرجانی موفق به 
کسب مدرک کارشناسی شد

دانشجوی 78 ساله دانشگاه پیام نور سیرجان، موفق به 
کسب مدرک کارشناسی مهندسی کشاورزی شد.

به گزارش ایرنا، مســوولان دانشگاه پیام نور سیرجان 
طی آیینی مدرک کارشناسی اکبر ده یادگاری، مسن ترین 

دانشجوی این دانشگاه را به وی اعطا کردند.
وی که کارمند بازنشســته نیروی انتظامی است سال 
89 در آزمون سراســری دانشــگاه ها در رشته مهندسی 
کشــاورزی پذیرفته شد و پس از شش سال موفق به اخذ 
مدرک کارشناســی گردید. ده یــادگاری در گفت و گویی 
هدف خود از تحصیل علم، هشــدار اهمیت علم آموزی به 
جوانان اعلام کرد و گفت: خواســتم به جوانان اعلام کنم 

تحصیل و کسب علم و کار، نیاز اساسی زندگی است.
وی که متولد سال 1317 و اهل سیرجان است افزود: 
پس از 30 ســال خدمت در نیروی انتظامی، بازنشستگی 
با درجه ســتوانی و ســال ها خانه نشینی به فکر تحصیل 
افتــادم تا به همه جوانان و فرزندانم بگویم برای کســب 
علم هیچ گاه دیر نیست. وی اظهارکرد: پیامبر ما حضرت 
محمد)ص( فرمودند، ز گهواره تا گور دانش بجوی و این 

کلام پیامبر به انسان انرژی و حرکت می دهد.

مدیر کل امور کتابخانه های عمومی استان: 
جشنواره کتاب خوانی رضوی با جدیت 

برگزار می شود
مدیر کل امور کتابخانه های عمومی اســتان کرمان در 
نشست اتاق فکر جشنواره ملی شعر رضوی استان کرمان 
گفت : امســال جشــنواره کتاب خوانی رضوی در استان 

کرمان با جدیت برگزار می شود.
حســین زاده با بیان اینکه امسال جشنواره کتابخوانی 
رضوی در 31 اســتان از سوی نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور برگزار می شود؛ ادامه داد: در استان کرمان نیز این 
جشــنواره با توجه به برگزاری بیش از دو دهه جشنواره 

شعر رضوی با جدیت بر پا خواهد شد.
وی تصریح کرد: برای جشنواره کتابخوانی رضوی، سه 
کتاب با بازه ســنی کودک تا بزرگسال معرفی شده است 
که این کتاب ها هم اکنون در کتابخانه های عمومی استان 
با 65 درصــد تخفیف در اختیار اعضا و مراجعه کنندگان 

قرار می گیرد. 
وی گفــت: بــرای اطلاع رســانی هر چه بیشــتر این 
جشــنواره از ظرفیت های تبلیغاتی مختلف استفاده شده 

است.

:::::::::::::::::::: |خــبر | :::::::::::::::::::::

چهارمین سوگواره استانی تعزیه ده زیار کرمان 
7 تا 16 خرداد ماه جاری برگزار می شود.

چهارمین سوگواره استانی تعزیه ده زیار کرمان 
با نگاه تخصصی بــه آیین مذهبی و هنری تعزیه، 
هفت تا 16 خرداد ماه جاری به مناســبت سالروز 
ارتحــال ملکوتی امــام خمینــی )ره( و با هدف 
پاسداشــت ارزش های حســینی و اعتلای مفهوم 
غنی عزاداری در فرهنگ ایرانی در روستای ده زیار 
کرمان برگزار می شــود. مهــدی ملانوری رییس 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان کرمان در 
نشست خبری این ســوگواره اظهار داشت: تعزیه 
مراســم آیینی با ســابقه چند صد ساله است که 
مردم به واســطه ارادت به اهل  بیت )ع( طی تاریخ 
شــکل گیری آن، علاقه مندی خود را نسبت به آن 

نشان داده اند.
بــه گزارش فارس، وی بیان داشــت: این آیین 
مذهبی برای تمام ایام ســال قابل برگزاری است و 
در مناسبت های مختلف برنامه دارد و به عنوان یک 

میراث معنوی و فرهنگی باید حفظ شود.
ملانوری ادامه داد: چهارمین ســوگواره استانی 
تعزیــه ده زیار کرمان با نــگاه کاملا فنی، هنری و 
تخصصی به این موضوع برگزار می شود و به جنبه 

مسابقه ای پرداخته نمی شود.
دولت باید از چنين کارهایی 

حمایت کند
رییس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان 

کرمــان گفــت: در برنامه های فرهنگــی باید دو 
موضــوع را مدنظر داشــت، اول اینکه کارها را از 
همه مناطق جغرافیایی کشــور دیــد، زمانی که 
برنامه فرهنگی و هنری خوبی پایه ریزی شــود با 
فرض اینکه در روســتا باشد، وظیفه ماست که آن 

را مورد حمایت قرار دهیم. 
وی افــزود: دومیــن مســاله مــورد تاکید در 
برنامه هــای فرهنگی، تاکیدی اســت که دولت بر 
واگذاری امور به مردم دارد که در این سوگواره ها 

به طور اخص و ویژه، قابل ملاحظه است. 
ملانوری خاطرنشان کرد: دولت نمی تواند همه 
امور را تصدی گری کند، پس باید حمایت، نظارت 
و پشــتیبانی خــود را از چنیــن کارهای مردمی 

داشته باشد. 
وی ابراز داشــت: انجمن تعزیــه نیز به عنوان 
مکانــی تخصصی به حــوزه تعزیه می پردازد و در 
کنار هم بدون این مجموعه ها می تواند کمک کند 
تا برنامه های فرهنگی به بهترین شکل اجرا شوند.

16 مجلس تعزیه شهادت حضرت 
عباس)ع( اجرا می شود

دبیر اجرایی چهارمین ســوگواره استانی تعزیه 
ده زیــار کرمــان نیز از اجــرای 16 مجلس تعزیه 
شــهادت حضرت عباس)ع( در این سوگواره خبر 
داد. ثارا... انکوتی اظهار داشــت: هدف از برگزاری 
این ســوگواره اجرای تعزیه های خوب اســت و با 

نظر جمعی کــه از تعزیه خوان ها دریافت کردیم، 
بر برگزاری تخصصی آن تاکید شد.

وی بیان داشــت: چهارمین ســوگواره استانی 
تعزیــه ده زیار کرمــان تنها به موضوع نمایشــی 
نمی پــردازد، بلکه مباحــث تخصصی را در زمینه 
اجرا، موســیقی، متن و... مدنظــر داریم. انکوتی 
عنوان کرد: چهارمین ســوگواره اســتانی تعزیه 
ده زیــار کرمان، تنهــا به اجرای مجلــس تغزیه 
شــهادت حضرت عباس)ع( برای تمام گروه های 

شرکت کننده در سوگواره می پردازد.
وی با اشــاره به اجــرای 13 مجلس تعزیه در 
چهارمین سوگواره اســتانی تعزیه ده زیار کرمان 
ادامه داد: سه مجلس اجرا نیز به عنوان کار جنبی 
بــا حضور اســاتید تعزیه در مراســم افتتاحیه و 
اختتامیه ســوگواره برگزار می شود. دبیر اجرایی 
چهارمین سوگواره اســتانی تعزیه ده زیار کرمان 
گفت: کارگاه های آموزشــی بعــد از هر اجرا برپا 
می شــود تا به صــورت تخصصــی مباحث مورد 
پــردازش قرار گیرند و نقــاط ضعف و قوت مورد 

بررسی قرار گیرند.
انکوتی ابراز داشــت: کارهای آماده سازی از دو 
ماه قبل در روســتای ده زیار انجام و در شــورای 
فرهنگی عمومی و کمیســیون گردشــگری اتاق 
بازرگانی استان به این موضوع پرداخته شده است.
این هنرمند تعزیه خوان بیان داشــت: تعصبی 
بــرای برگــزاری حتمی این ســوگواره در ده زیار 
نــدارم، اما میــدان برگزاری آن در مرکز اســتان 

هم به ما داده نشــد، ضمن اینکه هزینه های بالای 
برگزاری سوگواره در مرکز استان را نداریم.

وی تاکید کرد: ســوگواره ای که در روســتای 
ده زیار برگزار می شود، کاملا مردمی است.

انکوتــی خاطرنشــان کــرد: دلیــل برگزاری 
سوگواره اســتانی تعزیه ده زیار کرمان در خرداد 
ماه جاری، فراهم بودن موقعیتی است که کارهای 
خودمــان را در روزهایی غیر از ایام محرم که همه 

مجالس مملو از جمعیت است، سنجش کنیم.

وی گفــت: در این ســوگواره به صورت خاص 
به شــبیه خوانی یک شــخصیت پرداخته شده و 
تفاوت ها و اشتراکات دیده می شود و می توان دید 

کــه آیا مورد تایید مخاطب قرار دارد یا خیر.
دبیر اجرایی چهارمین ســوگواره استانی تعزیه 
ده زیار کرمان ابراز داشــت: اگر به ســوگواره های 
تعزیــه اهمیــت داده شــود، مــردم کار خوب را 
می بیننــد و می تواند زمینه ســاز حضور افراد در 

چنین کارهای آیینی و مذهبی شود.

7 تا 16 خردادماه جاری؛

سوگواره استانی تعزیه ده زیار کرمان برگزار می شود

دادخواست وقت رسيدگی
خواهان : سیده ساره ترابی به وکالت از خانم عفت ترابی دادخواستی 
به طرفیت خواندگان طاهره دولت و غیره به خواسته اثبات مالکیت و 
خلع ید 1/5 دانگ از پلاک های شماره 5953 و 595٤ واقع در زرند 
بخش 13 کرمان و غیره تقدیم دادگاه های عمومی شهرستان زرند نموده 
که جهت رسیدگی به شعبه دوم دادگاه عمومی )حقوقی( دادگستری 
میدان   - زرند  شهرستان   - کرمان  استان  در  واقع  زرند  شهرستان 
 7761653389 کدپستی   - زرند  شهرستان  دادگستری   - فردوسی 
کلاسه  به  و  ارجاع   03٤33٤25101  -  03٤33٤22٤٤2 تلفن: 
9509983٤372000٤2 )950061( ثبت گردیده که وقت رسیدگی 
آن 1395/٤/12 و ساعت 11 تعیین شده است. به علت مجهول المکان 
بودن خوانده خانم طاهره دولت و درخواست خواهان و به تجویز ماده 73 
قانون آیین دادرسی دادگاه های عمومی و انقلاب در امور مدنی و دستور 

دادگاه مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار آگهی می شود تا 
خوانده پس از نشر آگهی و اطلاع از مفاد آن به دادگاه مراجعه و ضمن 
اعلام نشانی کامل خود نسخه دوم دادخواست و ضمائم را دریافت و در 

وقت مقرر فوق جهت رسیدگی حاضر گردد. م- الف 85
منشی شعبه دوم دادگاه عمومی )حقوقی( دادگستری 
شهرستان زرند - مرتضی یزدان پناه

آگهی احضار متهم
شاکی: اداره زندان زرند

مشتکی عنه: آقای حسین موسی زاده فرزند عباس
اتهام: غیبت از زندان

طبق تجویز ماده 17٤ قانون آیین دادرسی کیفری مصوب )٤اسفند1392( 
به موجب این آگهی به متهم مذکور ابلاغ می گردد حداکثر ظرف یک ماه 

پس از انتشار آگهی در ساعات اداری به دفتر شعبه اول دادیاری دادسرای 
عمومی و انقلاب زرند واقع در زرند میدان فردوسی ساختمان دادگستری 
جهت رسیدگی و دفاع از اتهام خود مراجعه نمایند، نتیجه عدم حضور 

رسیدگی غیابی و اتخاذ تصمیم شایسته خواهد بود. م - الف 8٤
ابوالفضل محمدی -  دادیار شعبه اول دادسرای عمومی و 
انقلاب زرند

دادرسی
مشتکی عنه: محمدعلی بهادر فرزند علی اتهام: غیبت از زندان

مصوب  کیفری  دادرسی  آیین  قانون   17٤ ماده  تجویز  طبق 
ابلاغ می گردد  این آگهی به متهم مذکور  )٤اسفند1392( به موجب 
حداکثر ظرف یک ماه پس از انتشار آگهی در ساعات اداری به دفتر شعبه 
اول بازپرسی دادسرای عمومی و انقلاب زرند جهت رسیدگی و دفاع از 

اتهام خود مراجعه نمایند، نتیجه عدم حضور رسیدگی غیابی و اتخاذ 
تصمیم شایسته خواهد بود. م - الف 70

ابوالفضل محمدی -  دادیار شعبه اول دادسرای عمومی و 
انقلاب زرند

آگهی حصر وراثت 
بشرح  شناسنامه ٤06  دارای  علی  فرزند  جعفری اسفندی  زهرا  خانم 
توضیح   95/3/3 مورخ   9509983860900135 شماره  دادخواست 
در  به شناسنامه 1  علیرضا  فرزند  میرزایی بادیزی  ربابه  داده شادروان 
تاریخ 9٤/6/20 در شهر زرند فوت شده و وراثت منحصر حین الفوت 

وی عبارتند از:
1 - علی جعفری اسفندی فرزند اکبر به شماره شناسنامه 1 و شماره ملی 

3091322٤508 همسر متوفی
2 - حمید جعفری  فرزند علی به شماره شناسنامه ٤287 و شماره ملی 

30900٤2908 فرزند متوفی
3 - زهرا جعفری اسفندی فرزند علی به شماره شناسنامه ٤06 و شماره 

ملی 3090750775 فرزند متوفی
٤ - فاطمه جعفری اسفندی فرزند علی به شماره شناسنامه 922 و شماره 

ملی 3090657971 فرزند متوفی
5 - عصمت جعفری اسفندی فرزند علی به شماره شناسنامه 1 و شماره 

ملی 3091392988 فرزند متوفی
لذا مراتب یک نوبت در روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می شود 
چنانچه کسی اعتراض دارد یا وصیت نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد 
ظرف مدت یک ماه از نشر آگهی به شورای حل اختلاف تقدیم دارد والا 
گواهی صادر خواهد شد و هر وصیتنامه ای جز رسمی و سری که بعد از 

این موعد ابراز شود از درجه اعتبار ساقط است. م - الف 86
دفتر شورای حل اختلاف شماره 9 شهرستان زرند

همزمان با ســوم خردادماه سالروز آزادسازی خرمشهر، با حضور 
جمعی از مسوولان، پاسداران و بسیجیان، قبور مطهر شهیدان هشت 
سال دفاع مقدس در کوهبنان غبارروبی، عطرافشانی و گلباران شد.

ذبیح ا... شهنازی معاون سیاسی فرمانداری کوهبنان در این مراسم 
با گرامیداشت یاد و خاطره امام خمینی)ره( و شهیدان همیشه جاوید 
بیان داشت: پس از استقرار نظام مقدس جمهوری اسلامی، استکبار 
جهانــی که جایگاه و پایگاه خود را در خاورمیانه از دســت داده بود 

درصدد مبارزه با انقلاب اسلامی برآمد.
وی خاطرنشان کرد: آنان با جلو انداختن صدام حسین و حمایت 
مالی و مجهز کردن ارتش بعث به تجهیزات نظامی و زرهی پیشرفته، 
جنگی را به صورت یک طرفه و نابرابر علیه کشور ایران اسلامی آغاز 

کردند تا به هر طریق ممکن انقلاب اسلامی را ساقط کنند.
شهنازی تاکید کرد: عاشقان و ارادتمندان به حضرت امام)ره( در 
لبیک به ندای ایشــان عاشقانه و داوطلبانه خود را به مناطق جنگی 
رســاندند تا با تمام قدرت و توان در برابر دشمنان و بدخواهان نظام 
بایســتند که البته در ابتدای جنگ شاهد خیانت بنی صدر در عدم 
ارســال امکانات و تجهیزات به رزمندگان و دادن فرصت به دشمن 
بودیم. وی ابراز داشــت: شــهر خون و قیام 575 روز در دست رژیم 
بعث عراق قرار داشــت و آنان با بهره جســتن از توان مالی، بهترین 
تجهیزات و امکانات را در این شهر مستقر کردند تا مانع نفوذ و حضور 

رزمندگان در باز پس گیری این خطه شوند.

شهنازی تصریح کرد: رزمندگان به لبیک امام خمینی)ره( پاسخ 
دادند و طی عملیات پیروزمندانه بیت المقدس خرمشهر شهر خون و 
قیام را از دست عمال بعثی باز پس گرفتند در حالی که این پیروزی 

سبب شگفتی و حیرت جهانیان و حامیان صدام شد.
وی گفت: در عملیــات بیت المقدس لطف خداوند، رهبری های 
پیامبرگونــه حضرت امام)ره( وحدت کلمه، صبــر و پایداری مردم 
خرمشــهر سبب شــد که حقانیت ایران اسلامی در جهان به اثبات 
برســد و پس از این عملیات هر روز شــاهد پیشروی و پیروزی های 
بیشتر پاسداران جان برکف، بسیجیان دلاور و ارتشیان همیشه بیدار 

بودیم.
معاون سیاســی فرماندار کوهبنان ابراز داشت: دشمن در دوران 
دفاع مقدس طعم شکســت را چشید، لذا آنان از طرق دیگر درصدد 
برآمدنــد که به اســلام و انقلاب اســلامی ضربه بزننــد که تهاجم 
فرهنگــی، تهدیدها و تحریم ها از جملــه آن ها بود که باز هم لطف 
خداونــد و منویات مقام معظم رهبری در ســایه همت دولتمردان 
و حضور گســترده مردم دشــمن را در رسیدن به اهداف شوم خود 

ناکام گذاشت.
وی تاکید کرد: دشمن در هر حال دشمن است، نباید آن را دست 
کم بگیریم، چراکه آنان به هر طریق و در هر شــرایطی ممکن است 
درصدد ضربه زدن باشند که هوشیاری و وحدت کلمه می تواند زمینه 

خفت و خواری آنان را رقم بزند.

بــه همت یک زوج کرمانی، »کافه گالری 
آزاد« در کرمان آغاز به کار کرد.

ایــن کافه گالــری که به همــت رحیم 
بنی اســدآزاد هنرمنــد عــکاس کرمانی و 
همسرش شــیما هاشمی راه اندازی شده، با 
حضور اســتاندار کرمــان، مدیرکل فرهنگ 
و ارشــاد اســلامی و جمعــی از هنرمندان 
گشایش یافت. علی رضا رزم حسینی در آیین 
گشایش »کافه گالری آزاد«، راه اندازی آن را 
نمونه ای قابل توجه از ورود بخش خصوصی 

به حوزه  فرهنگ وهنر برشمرد و گفت: این زوج جوان توانسته اند 
با راه اندازی این مجموعه، به برطرف شــدن بخشی از کمبودهای 

زیرساختی در حوزه  فرهنگ وهنر کرمان 
کمک کنند.

وی هم چنین از تشــکیل یک کمیته 
بــرای رفــع موانع موجــود بر ســر راه 
فعالیت هــای فرهنگی خبــر داد و افزود: 
بــه زودی ایــن کمیته، با هــدف کاهش 
بروکرواســی اداری، بــرای هنرمندان و 
فعالان حوزه  فرهنگ وهنر تشکیل خواهد 
شــد. گفتنی اســت؛ این کافه گالری در 
فضایی بالغ بر ٤00 مترمربع در دو طبقه 
قرار گرفته اســت که طبقه  هم کــف آن گالری و طبقه  دوم کافه 

است.

ســی و نهمین دوره مسابقات سراسری قرآن 
کریم شهرستان زرند با شرکت بیش از 150 نفر 

برگزار شد.
مرحلــه شهرســتانی ســی و نهمیــن دوره 
مســابقات سراســری قرآن کریم اداره اوقاف و 
امور خیریه شهرستان زرند در حسینیه سقاخانه 

ابوالفضل)ع( این شهرستان برگزار گردید.

رییــس اداره اوقــاف و امور خیریــه زرند در 
حاشیه این مراسم گفت: در این دوره از مسابقات 
بیــش از 150 نفر با یکدیگر به رقابت می پردازند 

و نفرات برتر به مسابقات استانی راه می یابند.
علــی حســنی نژاد بیــان کرد: ایــن دوره از 
مســابقات در رشــته های ترتیل، قرائت، حفظ، 
اذان، دعاخوانی، ابتهال و مدیحه ســرایی برگزار 

می شــود. وی یادآور شد: سهمیه شهرستان زرند 
در راســتای فرامین مقام معظم رهبری در طرح 
تعلیــم و تربیت 10 میلیون حافظان قرآن کریم، 
600 نفــر در نظر گرفته شــده کــه اکنون این 
شهرســتان بیش از 700 قاری قــرآن را تربیت 

کرده است.
حجت الاســلام علی ســلطانی رییــس اداره 

تبلیغات اســلامی زرند نیز با اشــاره به اهمیت 
فعالیت های قرآنی در این شهرســتان خواســتار 
تخصیــص اعتبار بــرای گســترش فعالیت های 

قرآنی شد.
فرمانــدار زرند نیز در این مراســم به اهمیت 
قرآن آموزی در جامعه اســلامی پرداخت و افزود: 
تمســک به قرآن کریم تنها راه نجات انســان و 
سعادت بشر اســت. حبیب ا... خنجری گفت: در 
راســتای افزایش فعالیت های قرآنی، اعتباراتی از 
طریق اداره تبلیغات اسلامی یا اداره اوقاف و امور 

خیریه برای این امر در نظر گرفته می شود.

مزار شهدای کوهبنان عطرافشانی و گلباران شد

به همت یک زوج جوان کرمانی؛

کرمان، صاحب »کافه گالری« شد

با رقابت بيش از 150 شرکت کننده؛

مسابقات سراسری قرآن کریم در زرند برگزار شد

امــام جمعه موقت کرمــان گفت: نمــاز می تواند اخلاق و 
معنویت را در جامعه گسترش و توسعه دهد.

به گزارش فارس، حجت الاسلام مهدی عرب پور در همایش 
نمــاز، انتظــار و ایثار با گرامیداشــت ولادت امــام زمان )عج( 
اظهارداشــت: انتظار به معنی امید به فرج اســت، یعنی  شب 
تاریکی که تمام می شــود و خورشید طلوع می کند تا در سایه 

خورشید برای مشکلاتمان فرجی پیدا شود.
وی بیــان کرد: امــروز در دنیایی زندگی می کنیم که از نظر 
ظاهر صنعتی و تکنولوژی پیشرفته است، اما در معنویت، اخلاق 
و انسانیت سقوط کرده  و دنیای به ظاهر پیشرفته علمی، دنیای 

تاریک و ظلمانی که از صفات انسانیت خالی شده است.
عرب پور عنوان کرد: امروز ارتباطات پیشــرفت هایی اعجاز 
برانگیز و حرکت های بســیار ســریع دارد، اما ایــن ارتباطات 

نتوانسته دردهای بشریت را تسکین و به انسانیت ارزش دهد.
امــام جمعه موقت کرمان عنوان کرد: ما منتظریم تا شــب 
ظلمانی پایان پذیرد و خورشید فرج طلوع کند تا دردهای خود 
را تســکین دهیم و منتظر آمدن کســی هستیم که به لب های 
خشــکیده ما آبی رســاند و آن کسی نیســت، غیر از حضرت 
ولی عصر )عج( که خداوند وعده ظهورش را در قرآن داده است.

وی گفــت: پیغمبــر )ص( فرمودند که اگر یک روز از جهان 

باقی بماند خداوند این راز را آنچنان  طولانی می کند تا مردی 
از فرزندان من ظهور کند و در راس حکومت قرار گیرد و خدا به 
واسطه او عدل و داد را برقرار کند که نتیجه آن زندگی روشن و 

شیرینی است که انسان انتظار آن را می کشد.
امام جمعه موقت کرمان عنوان کرد: ممکن است رفتارهای ما 
هم در تعجیل و هم در تاخیر فرج نقش داشته باشد و اگر بتوانیم 

شرایط ظهور را فراهم کنیم ظهور محقق می شود.
عرب پــور عنوان کرد: نمــاز می تواند اخلاق و معنویت را در 
جامعه گســترش و توسعه دهد و یکی از شرایط حکومت، نماز 

است.
رییس ســازمان تبلیغات اسلامی اســتان کرمان با اشاره به 
اینکه همه ائمه ما را به ترویج نماز سفارش می کنند، بیان داشت: 
باید انگیزه و عشق به نماز را در مدیران و کارکنان ادارات برای 

ترویج به نماز بالا برد.
وی با اشــاره به نزدیک شدن ماه مبارک رمضان گفت: باید 
ماه مهمانی خدا را درک کنیم، ماهی که به گفته رســول خدا 
حتی نفس کشیدن نمازگزار و روزه دار در این ماه متبرک است 

و ثواب دارد.
عرب پور افزود: باید به معنویت اهمیت داد که از نماز و روزه 

نشات بگیرد تا زمینه ظهور فراهم شود.

حســین اکبری مدیر آمــوزش وپرورش 
شهرســتان کوهبنان در شــورای آموزش 
و پــرورش این شهرســتان گفــت: مدارس 
مازاد آمــوزش و پرورش کوهبنان به فروش 

می رسند.
بــه گــزارش روابط عمومــی آموزش و 
پــرورش شهرســتان کوهبنان، حســین 
اکبری اظهارداشت: هرساله پس از تعطیلی 
مدارس و در جهــت پر کردن اوقات فراغت 

دانش آمــوزان بــه بهترین نحو، برنامه هــای مختلفی را با حضور 
مربیان در کانون های فرهنگی تربیتی برگزار کرده وخواهیم کرد.

وی افزود: با توجه به برگزاری دوره های دیگر توسط سایر ادارت 

و نهادها، پیشــنهاد تجمیع این فعالیت ها را 
درسال گذشته داده ایم تا از این طریق بتوانیم 
از تجارب سایر مربیان نیز بهره ببریم. اکبری 
خاطرنشان ساخت: با توجه به وجود تعدادی 
مدارس بلااستفاده در برخی از روستاها و بالا 
بــودن هزینه نگهداری آن ها، قصد داریم این 
مدارس را از طریق مزایده به فروش بگذاریم. 
مدیر آموزش و پرورش شهرســتان کوهبنان 
تصریح کرد: این برنامه در ســال گذشته نیز 
اجرا و تعدادی از مدارس مازاد فروخته شد. وی افزود: درآمدهای 
حاصل از فروش این اموال، طبق ســرفصل تعریف شــده، صرف 

خرید تجهیزات برای واحدهای آموزشی خواهد شد.

امام جمعه موقت کرمان:

نماز، اخلاق و معنویت را در جامعه گسترش می دهد

مدیر آموزش وپرورش کوهبنان خبر داد:
مدارس مازاد آموزش وپرورش کوهبنان به فروش می رسند
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درخشش دختران کونگ فو کار کرمانی 
در مسابقات قهرمانی کشور

سه نفر از دختران عضو تیم کونگ فوی کرمان با موفقیت 
در مسابقات قهرمانی کشور به خانه بازگشتند.

به گزارش روابط عمومی اداره کل ورزش و جوانان استان 
کرمان، رقابت های کونگ فو قهرمانی بانوان کشور با شرکت 
256 رزمی کار از 28 اســتان کشــور به میزبانی خرمشــهر 
برگزار شد. در این دوره از مسابقات سمیه زند اقطائی بانوی 
ملی پوش و موفق این روزهای کونگ فو بانوان کرمان با کسب 
عنوان نخســت و قهرمانی بار دیگر شایستگی خود را اثبات 
کرد. همچنین خانم ها زهرا محمودی و امینه عباسلو با کسب 
عنوان سومی در این دوره از مسابقات به کار خود پایان دادند.

مدال طلای ورزشکار کرمانی در 
مسابقات بادی کلاسيک آسيا

ورزشــکار کرمانی موفق به کســب طلای آسیا شد. جوان 
برومند کرمانی بر ســکوی قهرمانی مسابقات بادی کلاسیک 
آســیا ایســتاد. به گزارش روابط عمومی اداره ورزش و جوانان 
شهرســتان بافت، محمد قاســمی ورزشــکار بافتی تیم ملی 
پرورش اندام ایران در بخش بادی کلاسیک و دسته قدی 181 
سانتیمتر موفق به کسب طلای قاره آسیا شد. در این مسابقات 
که از تاریخ 29 لغایت 31 اردیبهشــت ماه و به میزبانی پکن 
در چین برگزار گردید کاروان پرورش اندام، بادی کلاســیک و 
فیزیــک ایران صاحب 9 مدال طلا، 2 نقره و یک برنز گردید و 
بعد از چین و بالاتر از کره جنوبی به نایب قهرمانی رسید. ملی 
پوشان شایسته ایران در حالی به این موفقیت دست یافتند که 

تنها در بخش آقایان این رقابت ها شرکت کرده بودند.

موفقيت کاتاروهای کرمانی در 
مسابقات انتخابی تيم ملی

پیکارهای انتخابی تیم ملی کاتا در بخش تیمی با حضور 
12 تیم پیگیری شد. در پایان این مسابقات تیم کرمان یک، 
متشــکل از پورجلالي، عربپور و میرزایي عنوان نخســت را 
کسب کرد، تیم مرکزی در جایگاه دوم قرار گرفت و تیم های 
آذربایجان شــرقی یــک و کرمان )٤( متشــکل از نخعي، 

حیاتي فر و یوسف زاده عنوان سوم را به دست آوردند.
مسابقات انفرادی بخش کاتا هم برگزار شد و مدال طلاي 

انفرادي را سیروس خالقي براي کرمان کسب کرد.

علیرضا خادم کشتی گیر سابق و معاون حقوقی و 
پارلمانی وزیر ورزش سه شنبه شب وارد کرمان شد. 
وی به منظور بررسی وضعیت عملکرد اداره ورزش 
و جوانان استان به همراه مدیر کل امور استان های 

وزارتخانه به کرمان آمد. 
مشترک  جلسه  در  خبرآنلاین،  گزارش  به 
کرمان،  استاندار  و  ورزش  وزارت  نمایندگان 

رزم حسینی گفت: در حوزه ورزش در این دولت 
طرحی به منظور توسعه ورزش تهیه و اعتبار خوبی 
برای آن دیده شد. حتی در مناطق کم برخوردار 
سعی کردیم عدالت ورزشی رعایت شود تا سمت و 
سوی توسعه را در پیش بگیریم. استاندار کرمان در 
تشریح سند توسعه ورزش کرمان توضیح داد: برای 
نمونه در حوزه باشگاه ها بررسی شد که هر ورزشی 

که در کرمان قابلیت دارد روی آن برنامه ریزی شود 
و شرکت هایی که پتانسیل حمایتی دارند به آن ها 
کمک کنند و مقرر شد که مابه التفاوت هزینه لیگ 
یک و برتر در سراسر استان برای ورزش پایه هزینه 
شود.  وی افزود: به دنبال این نبوده ایم که با آوردن 
بازیکنان ملی به کرمان، پول را از استان خارج کنیم 
و در نهایت هم دستاوردی برای استان نداشته باشد. 
باید به سمتی برویم که بازیکن پروری داشته باشیم 
که آن را پیشکسوتان هم پذیرفته اند. مجموعه این 
قبیل تصمیمات، سندی به نام سند توسعه ورزش 
شد که همه آن را پذیرفتند. رزم حسینی تصریح 
کرد: مبلغ خوبی هم برای اجرای این طرح گذاشتیم 

اما آنچه منظور ما بود در این طرح اجرایی نشد 
را متوقف  لذا طرح  نداشت  برایمان  و دستاوردی 
کردیم. وی افزود: ما پول بابت پروژه ای می دهیم که 
باعث ارتقا ورزش بشود و بابت دستمزد مربی و سایر 

هزینه های این شکلی هزینه نمی کنیم.
استاندار کرمان در ادامه انتقادات خود از مدیر 
در حوزه  استان مدعی شد  و جوانان  ورزش  کل 

جوانان نیز کاری انجام نشده است.
وی گفت: در بخش جوانان متاسفانه هیچ کاری 
نشده و انتظار ما بیش از این بود که باید تعیین 
تکلیف شود. طرح توسعه ما به این شکل بود که 
اجاره ای  بازیکن  اینکه  نه  دهیم  پرورش  بازیکن 

بگیریم که به جای گل زدن به تیم حریف به دروازه 
خودی گل بزند.

:::::::::::::::::: | خبــــر | ::::::::::::::::::

::: |ورزش| ::: استاندار کرمان:

 از وضعيت ورزش و جوانان استان ناراضی ام

مریم محسن بيگی - آینده ما: 
موسس  و  مربی  مهدیزاده  آقای 
تیم های ووشو و ژیمناستیک باشگاه 
وطن در شهرستان زرند است. وی 
سال گذشته موفق شد داور مسابقات 
و  ووشو  رشته  در  کشور  قهرمانی 
آکروبات  برتر  لیگ  در  مربیگری 
کشور با تیم باشگاه وطن را تجربه 
نماید. این مربی زرندی معتقد است 
تخصصی  پایه  ورزش  ژیمناستیک 
و زمان بر است و هر فردی که این 
رشته  هر  در  دهد  انجام  را  ورزش 

ورزشی که باشد موفق خواهد بود. 
معرفی  را  خودتان  لطفا   

نمایيد؟
محسن مهدیزاده هستم 28 سال 
سن دارم و از سال 79 یعنی حدود 
17 سال است که ورزش می کنم. از 
سال 83 نیز به صورت حرفه ای در 
دو رشته  وشوو و ژیمناستیک کار 

مربیگری را انجام می دهم.
 در حال حاضر در چه رشته 

ورزشی فعاليت می کنيد؟
رشته  سه  در  حاضر  حال  در 
ژیمناستیک، ووشو و دفاع شخصی 
و  می کنم  کار  حرفه ای  صورت  به 
در این سه رشته، مدرک مربیگری 

معتبر دارم.
مسابقات  داوری  شما   
تجربه  نيز  را  کشور  قهرمانی 
بيشتر  رابطه  این  در  نموده اید 

توضيح می دهيد؟
بله من در رشته ووشو در بالاترین 
این  البته  و  می کنم  داوری  سطح 
داوری، یک کلاس بازآموزی بسیار 
و  می باشد  خودم  برای  نیز  خوبی 

به  را  تکنیک ها  بروزترین  می توانم 
هنرجوهایم منتقل نمایم.

چه  مسابقات  در  کنون  تا   
کسب  افتخاراتی  و  عناوین 

نموده اید؟
رشته  در   86 و   85 سال  در 
کسب  را  کشور  قهرمانی  ووشو، 
نمودم. در رشته دفاع شخصی نیز 
نمایشی در سال  قهرمان هنرهای 
از  مربیگری  کسوت  در  شدم.   87
ووشو  رشته  در  تاکنون   87 سال 
هنرجویان زیادی را تربیت نمودم 
که این هنرجویان موفق شدند 32 
عنوان قهرمانی استانی و کشوری را 
کسب نمایند. در رشته ژیمناستیک 
نیز هشت عنوان قهرمانی استان و 
برتر  برتر آکروبات  حضور در لیگ 
هنری  ژیمناستیک  لیگ  و  کشور 

استانی را در کارنامه خود داریم.
چه  برای  حاضر  حال  در   

مسابقاتی آماده می شوید؟
برای  بهتر  حضور  تدارک  در 
شرکت در لیگ برتر آکروبات کشور 
و همچنین برای شرکت قدرتمندانه 
در لیگ ژیمناستیک هنری استانی 
لیگ  در  حضور  برای  تلاش  در  و 

ووشو هستیم.
 برای شما سخت نيست که 
در سه رشته ورزشی به صورت 

فعال کار می کنيد؟
را  کاری  جان  و  دل  با  وقتی 
انجام دهیم و در کنار آن تخصص 
روز  هر  و  باشد  داشته  وجود  هم 
رشته  آن  در  بهتر شدن  دنبال  به 
مشکلی  و  سختی  تنها  نه  باشیم 
ایجاد نمی کند بلکه حس خوبی را 

نیز به همراه دارد.

در  تاثيری  چه  ورزش   
زندگی شما داشته است؟

ورزش جزئی از زندگی من شده 
است، بدون ورزش حس بدی دارم 
هستم.  بیمار  می کنم  احساس  و 
ورزش  اندازه ای  تا  که  بگویم  باید 
است  داشته  تاثیر  من  زندگی  در 
صورت  به  را  همسرم  توانستم  که 
نمایم  ورزش  این  وارد  حرفه ای 
پشتکار خود  با  نیز  ایشان  البته  و 
مربیگری  معتبر  مدرک  توانست 
ژیمناستیک را کسب نماید و هم 
اکنون نیز مشغول فعالیت و تربیت 

هنرجو می باشد. 
رشته  این  به  علاقمندان   
سالگی  چند  از  ورزشی 
حرفه ای  صورت  به  می توانند 

وارد شوند؟
باشگاه وطن، افراد را از سه سالگی 
تا 18 سالگی برای ورزش قهرمانی 
تربیت و آماده می کند و برای ورزش 
عمومی و برای سلامتی و تندرستی 
نیز این ورزش را به افراد از 18 تا 
در  می کنیم.  سفارش  سالگی   60

رده بانوان نیز این باشگاه به صورت 
حرفه ای با مربیگری زهرا مهدیزاده 

فعالیت دارد.
جوانان  به  توصيه  ای  چه   

دارید؟
به هر ورزشی که علاقه دارند آن 
را به صورت حرفه ای و مداوم دنبال 
نمایند و سعی کنند ورزش متفاوت 
نمایند  تجربه  نیز  را  ژیمناستیک 
چراکه ژیمناستیک دروازه ورود به 

ورزش حرفه ای است.
 از مشکلات این ورزش در 

شهرستان زرند بگویيد.
رشته  در  تمرینات  انجام  برای 
تجهیزات  و  امکانات  ژیمناستیک 
برای آماده شدن  نداریم و  را  لازم 
در مسابقات لیگ متاسفانه هر هفته 
مجبور هستیم برای انجام تمرینات 
به خانه ژیمناستیک کرمان برویم 
وقت  هم  و  است  هزینه بر  هم  که 
رشته  در  می گیرد.  را  هنرجویان 
تا  تمرین  سکوی  نبود  نیز  ووشو 
حدودی کار را برای ما سخت کرده 

است.

گفت وگوی آینده ما با داور مسابقات قهرمانی کشور؛

ژیمناستیک دروازه ورود به ورزش حرفه ای است
||||||||||| :::| سرخ آبی | ::: ||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||

باشــگاه پرسپولیس با جذب علیرضا بیرانوند به دنبال 
خرید یک دروازه بان مطمئن دیگر است که بتواند در نقش 
گلر دوم، دروازه سرخ پوشان را به نقطه قوت این تیم تبدیل 
کند. پرسپولیس جزو اولین تیم هایی بود که نقل و انتقالات 
لیگ برتر را شروع کرد و خیلی زود دروازه بان تیم فوتبال 

نفت تهران را به خدمت گرفت. 
پرســپولیس که فصل گذشته از اشــتباهات بی شمار 
دروازه بان هــای خود لطمه زیادی خــورده بود، با جذب 
علیرضا بیرانوند نشــان داد که عزمش را برای ترمیم این 
پســت و تقویت تیم برای فصل آینده جزم کرده اســت. 

پرسپولیس با جذب بیرانوند به سوشا مکانی پیغام داد که 
دیگر برای فصل آینده جایی در جمع سرخ پوشان نخواهد 
داشت و در واقع دروازه بان فصل گذشته پرسپولیس را باید 

اولین بازیکن جداشده از این تیم دانست.
برای دروازه بان دوم پرسپولیس هم الکساندر لوبانف در 
اولویت باشگاه نیست. برانکو به دنبال یک گلر مطمئن دیگر 
اســت و احتمال دارد خودش یک دروازه بان خارجی دیگر 
را به باشــگاه معرفی کند. در صورتی که جذب دروازه بان 
خارجی میسر نشود، باشگاه یک دروازه بان داخلی جوان را 

به خدمت خواهد گرفت. 

کاپیتان پیشین اســتقلال گفت: اولویتم بازگشت به 
اســتقلال اســت اما تا این لحظه حتی در روزنامه ها هم 

اسمی از من برده نشده است.
امیرحسین صادقی درباره آخرین وضعیت خود و این 
موضوع که اســتقلالی ها تمایلی به بازگشــت وی دارند 
یا نه، بیان داشــت: فعلا در حال اســتراحت هستم و به 
مداوای مصدومیت دستم می پردازم. هفته آینده تمریناتم 
را شــروع می کنم اما تا این لحظه هیچ کسی از استقلال 

سراغ من نیامده است. وی افزود: دوست دارم به این تیم 
برگردم. اولویتم اســتقلال است و بعد از آن هر تیمی که 

آقای دایی باشد دوست دارم در آن توپ بزنم. 
من دو ســال قبل فصل ناموفقی را پشت سر گذاشتم 
و بــه همین دلیل به آقای مظلومی حق می دادم که من 
را نخواهد. اما امســال خدا را شــکر کارنامه خوبی را در 
صبای قم از خودم برجا گذاشــته ام و همان بازیکن جام 

جهانی شدم.

 پرسپوليس به دنبال جذب دروازه بان خارجی

 هافبک تیم پرسپولیس به شایعات مربوط به قراردادش 
با سرخپوشان واکنش نشان داد.

میلاد کمندانی کــه در لیگ پانزدهم فرصت چندانی 
بــرای حضور در میدان نداشــت، در صفحه اجتماعی اش 
نوشت: »سلام عرض مي کنم خدمت همه. خواستم بگم که 
یک ســري اخبار شنیدم راجع به اینکه امسال من قرارداد 
مي بندم یا نه؟ مي خواســتم بگم که پرســپولیس باشگاه 

محبوب منه. من در حدي نیستم که بخوام واسه این تیم 
بزرگ شرط بذارم. هنوز هیچ صحبتي نکردم با مسوولین 
تیم راجع به قراردادم. به شــایعه ها توجه نکنید. من تمام 
تلاشمو مي کنم که بهترین باشم و عضو تیم باشم. اگر هم 
این طوري پیش نیاد و من موندني نباشــم، تمام تلاشمو 
مي کنم که قوي تر بشم و با قدرت به تیم محبوبم برگردم. 
از همه شمام که این همه دلگرمي مي دین به من ممنونم«.

هافبک اســتقلال اعلام کرده پــول نگیرد در فینال 
شرکت نخواهد کرد.

امیــد ابراهیمی که به نظر می رســد قصد ترانســفر 
شــدن به لیگ ســتارگان قطر را دارد و آخرین روزهای 
خود را با اســتقلال تجربه می کند، به شــدت به دنبال 

دریافت بخشی از مبالغ مطالباتش از این باشگاه می باشد. 
شــنیده ها حاکی از آن اســت که این بازیکن به باشگاه 
پیغام داده که تا پول نگیرد در فینال جام حذفی شرکت 
نخواهد کرد. باید دید افشارزاده پیش از بازی با ذوب آهن 

به ابراهیمی پول می دهد.

در حدی نيستم که برای تيم محبوبم این کار را کنم

هافبک استقلال به سيم آخر زد

اولویتم بازگشت به استقلال است
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معاون مدیر کل دفتر مدیریت مصرف 
شــرکت توانیر در نشســت هم اندیشی 
اصحاب رسانه و شــرکت توزیع نیروی 
برق شمال اســتان کرمان با بیان اینکه 
وضعیت پیک بار شبکه سراسری برق در 
ســال 9٤،پنج هزار و 177 مگاوات بود، 
اظهار داشت: پیش بینی می کنیم که در 
تابستان امسال این وضعیت به 5٤ هزار 
مگاوات برسد. علیرضا احمد یزدی اظهار 
کرد: با توجه به شرایط موجود در کشور، 
پســا برجام، اقدامات دولت و همچنین 
گرم شــدن کره زمین که ایران خارج از 
این قاعده نمی باشد، برق مصرفی کشور 
به پنجاه هزار و 500 مگاوات در ســال 

جاری خواهد رسید.
وی با بیان اینکه در تابســتان امسال 
با افزایش مصرف برق روبه رو هســتیم 
تصریح کرد: برای تولید ٤300 مگاوات 
ظرفیت جدیــد نیروگاهــی، 1٤ هزار 
میلیارد تومان اعتبار نیاز است و این در 
حالی است که مشترکین می توانند 30 
الی ٤0 درصد صرفه جویی داشته باشند.

معــاون مدیــر کل دفتــر مدیریت 
مصرف شــرکت توانیر بــه همکاری و 
همیاری مردم با صنعت برق اشاره کرد 
و افزود: ســال گذشــته 2200 مگاوات 
از نیــاز مصرف شــبکه را توانســتیم با 
همــکاری مردم مدیریــت کنیم که به 
جرات می توان گفت همه به ســهم خود 
کار کردند اما بعضی از مشــترکین تاثیر 

بسزایی داشتند.
وی تصریــح کــرد: از 33 میلیــون 
مشــترک صنعــت بــرق 220 هــزار 
مشترک، صنعتی هستند اما 3٤ درصد 

مصرف برق را به خود اختصاص داده اند 
کــه امیدواریم مشــترکین صنعتی به 
بحث های بهینه سازی مصرف برق توجه 
کننــد. احمد یزدی به تبــادل انرژی با 
کشورهای همســایه اشاره کرد و افزود: 
کشــور ایران، کشــور پهناوری است و 
همســایه های متعددی دارد و اختلاف 
افق کشور ما و کشورهای همسایه زیاد 
اســت که به همین دلیــل در بعضی از 
ســاعات و ایام، برق را از طریق خطوط 
انتقال برق صادر می کنیم که این امر در 

تابستان به حداقل می رسد.
وی خاطرنشــان ســاخت: قریب به 
27میلیون از مشــترکین شرکت توانیر، 
خانگی هستند که 32 درصد کل انرژی 
مصرفی را به خــود اختصاص داده اند و 
با توجه به مطالعات انجام شــده امکان 
صرفه جویــی ٤0 تــا50 درصــد برای 
آن هــا وجود دارد. معاون مدیر کل دفتر 

مدیریت مصرف شرکت توانیر به تلفات 
شــبکه های صنعت برق اشــاره کرد و 
گفت: در هر صنعت بخشی از تولیدات، 
به صورت فنی یا غیر فنی تلف می شود 
که مشــترکین باید روش های غیر فنی 
را کنــار بگذارنــد و اگر انشــعاب برقی 
نیاز دارند درخواســت انشعاب کنند تا 
برق رســانی شود و در زمینه فنی هم به 
شــرط تامین مالی تصمیم داریم که تا 
پایان امســال تلفات را به زیر 10 درصد 

برسانیم.
وی به استفاده از تجهیزات با راندمان 
بــالا در صنایع اشــاره کرد و افزود: طی 
چهار ســال گذشته کارگروهی تشکیل 
شــده و هر ساله اعتباراتی توسط دولت 
اختصاص پیدا می کند تا صنایع بتوانند 
خط تولیــد خود را بهبود ببخشــند و 

راندمان را افزایش دهند. 
احمــد یزدی ادامــه داد: این صنایع 

می تواننــد از محل اعتبارات، خط تولید 
خــود را عوض کنند، کــه بیش از 70 
صنعت از این تسهیلات استفاده کرده اند 

و تاثیر خوبی داشته است. 
وی به عوارض برق که از مشــترکین 
دریافــت می شــود نیــز اشــاره کرد و 
اظهارداشــت: بخش عمده عوارض برق 
برای فرهنگ ســازی و ترویــج رایگان 
انرژی خورشیدی است که در سال های 
قبل بســیاری از مســاجد، مــدارس و 
ســاختمان های دولتــی از ایــن انرژی 
بهره منــد شــدند و بــا یارانه هایی که 
دولــت اختصاص داده بود به سیســتم 
خورشیدی مجهز گردیدند. معاون مدیر 
کل دفتر مدیریت مصرف شرکت توانیر 
با بیان اینکه از ســال گذشته استفاده از 
لامپ های رشــته ای با توان ٤0 درصد 
جلوگیری شــد، گفــت: اقدامات قابل 
توجهی در سه سال گذشته در خصوص 

اســتفاده از انرژی خورشــیدی صورت 
گرفته است.

وی تصریــح کرد: متاســفانه صنایع 
فرسوده از کشورهای مختلف جمع آوری 
و برای بازســازی به کشــور ما منتقل 
می شــوند که بــا توجه بــه اینکه عمر 
مفید خود را از دســت داده اند با مصرف 
بالای انرژی روبه رو هستند. احمد یزدی 
افزود: خوشــبختانه سال به سال شاهد 
رشد افزایش مشترکین صنعتی هستیم 
به این شرط که با اقدامات بهینه سازی، 
کاهش مصرف انرژی را به دنبال داشته 
باشــند کــه لازمه ایــن  کار حمایت از 
مشترکین صنعتی توسط وزارت صنعت، 
معدن و تجارت اســت. وی خاطرنشان 
ســاخت: قریب به یــک میلیون و 200 
هزار مشــترک عمومی-اداری در کشور 
وجود دارد که 9 و نیم تا ده درصد انرژی 

کشور را به خود اختصاص داده اند.

Email: alavian419@Gmail.com آیـنـده از آن مــاست

شهادت امضای 
صبح روز دوشنبه، دوازدهم مرداد ماه 13٤3 در 
روستای بهاءآباد در یک خانواده متدینّ کودکی به 
دنیا آمد که علاقه زیاد به پیامبر)ص( و عشق به امام 
زمان)عج( انگیزه ای شد تا او را در خانه »رسول« و 

در شناسنامه »مهدی« بنامند. 
رسول زنگی آبادی در چهار سالگی قرائت قرآن و 
نماز خواندن را آموخت و با هوش سرشار، خیلی زود 
اذان گفتن را فرا گرفت. او در سال 1359 وارد حوزه 
علمیه شد. وی با پشتکار فراوان همزمان با تحصیل 
در حوزه، موفق به اخذ مدرک دیپلم در رشته علوم 
انسانی شد. رسول در اوایل بهمن ماه 136٤ به عنوان 
مبلّغ و سُکاندار قایق، عازم جبهه شد و سرانجام در 
بیست و نهم بهمن ماه همان سال در عملیات »والفجر 
هشت« در منطقه اروندرود در اثر بمباران شیمیایی 

دشمن به خیل شهداء پیوست. 
پیکر مطهر این روحانی عارف در گلزار شهدای 
منطقه بهشت وحدت در جوار امامزاده عبدا... )ع( به 

خاک سپرده شد. 
قبل از عملیات »والفجر هشت« در چادر تبلیغات 
با عده ای از دوستان طلبه نشسته بودیم. آنها روی 
سجاده هایشان از همرزمان شان امضا می گرفتند تا 
امضای آنها گواه بر حضورشان در جبهه و روزه گرفتن 
و نماز خواندنشان باشد تا در روز قیامت، تایید چهل 
مومن نشانه ای بر ایمانشان به خدا و عمل کردن به 

اوامر الهی باشد. 
یکی از دوستان که اهل سیرجان بود، سجاده ای 
تا  درآورد  را  پیراهنش  نداشت.  امضا  گرفتن  برای 
روی آن امضا بگیرد. رسول وقتی این صحنه را دید، 
با صدای بلند گریه کرد. آرام که شد، به او گفتم: 
»رسول! چی شد؟! چرا گریه می کنی؟!« گفت: »وقتی 
تا این حد پاک و معصومند و  این بچه ها  می بینم 
این قدر پیشرفت کرده اند که به خدا نزدیک شده اند، 
گریه ام می گیرد. نوجوان پاکی که هنوز به سنّ تکلیف 
نرسیده، می گوید بیایید پیراهنم را امضا کنید؛ شاید 
من با این پیراهن، شهید شوم و همین پیراهن که 
افراد مومنی آن را امضا کرده اند در قیامت گواهی 
باشد بر اینکه من نیز انسان متدینّی بوده ام. دیدن 

این صحنه های کم نظیر، اشکم را درآورد.«
راوی: شيخ ابراهيم بهاءالدینی، دوست و 
همرزم شهيد
منبع: ره یافتگان کوی یار

:::::::::::::::: | بـا شــهدا | ::::::::::::::::
متخصص تغذیه عنوان کرد:

ماست و خیار، میان وعده ای 
مناسب برای روزهای گرم

متخصص تغذیه با اشاره به اینکه در فصل گرما طی 
شبانه روز باید مقدار زیادی آب نوشید، گفت: با مستمر و 
منظم نوشیدن آب از ابتلا به سنگ کلیه و سرطان روده 
بزرگ در امان باشید. شهرام خزایی اظهارداشت: با توجه 
به اینکه در فصل گرما و در آستانه ماه مبارک رمضان 
هستیم ممکن است دچار گرمازدگی شویم و بدن ما با 
کمبود آب مواجه شود که با رعایت کردن نکات مناسب 
تغذیه ای می  توان از آن جلوگیری کرد. وی افزود: توصیه 
بنوشند.  آب  زیادی  مقدار  روز  طول  در  افراد  می شود 
چای یا نوشیدنی های دیگر را جایگزین آب نکنند البته 
آب خیلی سرد ننوشند چراکه ممکن است با مشکلات 
گوارشی روبه رو شوند و با مستمر و منظم نوشیدن آب از 
سنگ کلیه و سرطان روده بزرگ در امان باشند. متخصص 
تغذیه و رژیم درمانی با بیان اینکه در فصل گرما بدن به 
شدت به آب نیاز دارد، گفت: سعی کنید در روزهای گرم 
از مواد غذایی استفاده کنید که دارای آب زیادی هستند 
مانند کاهو، خیار، کلم بروکلی، هویج و هندوانه که از 
طریق آن ها نیاز بدن را جبران کنید. وی تصریح کرد: در 
فصل گرما سعی کنید از خوردن مواد قندی و چربی دار 
اجتناب کنید تا بتوانید حرارت بدنتان را کنترل کرده از 
گرمازدگی در امان باشید. خزایی، با بیان اینکه بهتر است 
در فصل گرما از غذاهای خنک استفاده کنید، تصریح کرد: 
یکی از راه های مناسب درمانی در فصل گرما این است که 
بیشتر سعی کنید غذاهایی با طبع سرد بخورید و استفاده 
از خرما را در این فصل، به حداقل یا ساعات خنکی روز 
منتقل کنید. متخصص تغذیه و رژیم درمانی اذعان داشت: 
ماست و خیار یک نمونه غذای مناسب در روزهای گرم 
تابستان است که می توان با اضافه کردن کمی نان، گردو 
و کشمش از پروتیین لازم نیز برخوردار شود؛ البته می توان 
از هویج و یا نان و پنیر همراه با گوجه و خیار نیز به عنوان 

یک میان وعده مناسب استفاده کرد.

:::::::::::::::::: | سلامت | ::::::::::::::::::::
معاون مدیر کل دفتر مدیریت مصرف شرکت توانير:

  صنایع فرسوده که از کشورهای مختلف به کشور ما منتقل می شوند با 
مصرف بالای انرژی روبه رو هستند 


